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Mesto Sereď v  spolupráci 
s  Domom kultúry zorga-
nizovali aj v  tomto roku 
tradičný Flora fest spojený 
s  oslavou 1. mája. Námestie 
slobody  sa v dňoch 30. aprí-
la a 1. mája stalo centrom 
zábavy a oddychu. Návštev-
níci si sem prišli užiť krásne 
slnečné počasie, dobrú hud-
bu, jedlo, zábavné atrakcie a 
pohodovú atmosféru.

Flora fest opäť zaplavil ná-
mestie pestrofarebnými kvet-

mi, okrasnými drevinami, lie-
čivými bylinkami či farmár-
skymi výrobkami. Kultúrny 
program bol zostavený tak, 
aby zaujal všetky vekové ka-
tegórie. Od tradičnej ľudovej 
hudby až po folk, blues či di-
vadlo pod holým nebom.

Nedeľu odštartovali deti 
zo ZUŠ J.F.Kvetoňa pásmom 
ľudových piesní a  tancov. 
Mesto sa po rokoch opäť vrá-
tilo k  tradícii stavania mája. 
Za spevu tradičných piesní 
v  podaní skupiny Šúrovčan-

ka, deti zo súboru Kvetoňka 
ozdobili máj farebnými stuž-
kami. Dopoludnie spestrilo aj 
vystúpenie dychovej hudby 
Borovienka. V popoludňajších 
hodinách bolo pre deti pripra-
vené bábkové predstavenie 
z Dreveného divadla Bratisla-
va pod názvom Čert a  káča. 
Podvečer sa o  dobrú náladu 
postarala skvelá kapela Fun-
ny Fellows.

V  pondelok program začal 
vystúpením dychovej hudby 
Veselka. Deti neskôr zaujalo 

divadlo s názvom Kolobeh 
vody z  Divadla na hojdačke 
Na pódiu so svojou unplugged 
hrou vystúpil aj Bruce Lewis. 
Bodkou na záver bol koncert 
kanaďana Cliffa Stevensa, 
ktorý je so svojím precíznym 
gitarovým aj hlasovým preja-
vom je považovaný za najlep-
šieho interpreta piesní Erika 
Claptona na svete. Aj Sered-
čania mali z vystúpenia záži-
tok  takmer na nerozoznanie 
od originálu. 

  Iveta tóthová

Florafest 2023 potešil 
návštevníkov, program 
spestrilo aj stavanie mája 
a divadlo pod holým nebom

Deti zo seredskej Základnej umeleckej školy J. F. Kvetoňa odštartovali nedeľný program Florafestu a za sprievodu tradičných jarných spevov, v podaní Šúrovčanky, vyzdobili máj farebnými 
stužkami.
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V súčasnosti je mesto Sereď 
pokryté 133 bezpečnostnými 
kamerami, ktoré budú tento 
rok rozšírené o 23. Vďaka nim 
sa mestskej polícii podarilo 
už mnohokrát odhaliť proti-
právne konanie, narušenie 
verejného poriadku, po-
môcť pri ochrane majetku 
a ako aj v nižšie popísanom 

prípade, i zdravia. 
Prostredníctvom kame-

rového systému operátor 
začiatkom marca monito-
roval mládež nachádzajú-
cu sa v altánku pri worko-
utovom ihrisku. Mestská 
polícia uvádza, že okrem 
fajčenia bola zaznamena-
ná aj situácia, kedy jeden z 

chlapcov odklepával popol 
z cigarety za golier pravde-
podobne svojmu kamará-
tovi, ktorý o tom nevedel. 
Následne podľa záznamu 
dvaja chlapci zo skupiny 
tohto kamaráta začali str-
kať a ukazovali mu, aby 
ich nasledoval k priestoru 
rieky Váh. Tu sa zdržali pár 

minút, kde za nimi prišli aj 
ďalší ôsmi zo skupiny, avšak 
z miesta už odišli bez svoj-
ho kamaráta.

Z dôvodu preverenia situ-
ácie bola na miesto vyslaná 
hliadka MsP, ktorá pri Váhu 
našla zraneného 15-roč-
ného chlapca. Mladík mal 
na tvári tržné rany a podľa 

predbežných informácií mal 
aj poranenie lebky, preto k 
nemu bola privolaná RZP. Po-
lícia uvádza, že vo veci bolo 
podané trestné oznámenie 
za ublíženie na zdraví.

Čo predchádzalo udalosti 
a čo bolo dôvodom takéhoto 
správania, nie je známe. Dô-
ležité ale je vedieť, že mladí 

ľudia v tinedžerskom veku 
sú stále v procese formova-
nia svojej identity, preto je 
potrebné ich usmerňovať a 
vysvetliť im riziká nevhod-
ného správania. Aby sa pre-
dišlo k prípadom, kedy sa 
hazarduje so zdravím alebo 
až životom.  

Iveta tóthová

Aj v tomto prípade sa ukázala 
opodstatnenosť kamerového systému

POLICAJTI RIEŠILI 
NEŠŤASTNÚ UDALOSŤ:
KVÔLI FOTKE NA VAGÓNE 
PRIŠIEL O ŽIVOT
Železniční policajti riešili na 
Veľkonočný pondelok obrov-
skú tragédiu, pri ktorej prišiel 
o život iba 21-ročný mladý 
človek. K nešťastnej udalosti 
došlo pravdepodobne z neve-
domosti.
 

ZASIAHLO HO VYSOKÉ 
NAPÄTIE
Prípad bol na políciu nahlá-
sený v pondelok 10. 4. krátko 
pred 18.00 h. Na miesto boli 
okamžite vyslaní železniční 
policajti aj záchranári, ktorí 
už na mieste nedokázali mla-
dému mužovi pomôcť.

V blízkosti nešťastia našli 
mladú dievčinu, ktorá mladí-
ka sprevádzala. Ako policaj-

tom povedala, kamarát vy-
liezol na odstavený nákladný 
vagón v Železničnej stanici v 
Galante a chcel si urobiť fot-
ku, keď ho v sekunde zasiahol 
elektrický prúd.
 
ANI LAJKY ANI BIZARNÉ 
FOTKY ZA TO NESTOJA
Upozorňujeme tínedžerov, 
mládežníkov ale aj iné osoby, 
aby nevstupovali do koľajiska 

a neliezli na odstavené vagó-
ny, najmä nákladné vagóny.

Na trolejoch je napätie viac 
ako 25 000 voltov a výboj pre-
skočí i bez priameho dotyku. 
Okrem toho, že liezť na vagó-
ny a zdržiavať sa v koľajisku 
je zakázané, riskujete nielen 
vážne popáleniny s trvalými 
následkami, ale i život. Preto 
to nikdy neskúšajte!
  MárIa LInkešová 

kr PZ trnava
foto: autor

Na trolejoch je napätie viac ako 25-tisíc voltov, 
nevedomosť si v Galante vyžiadala život mladíka

Pri príležitosti Dňa učite-
ľov sa dňa 29. marca 2023 
konalo v obradnej sieni na 
Mestskom úrade v Seredi 
slávnostné oceňovanie pe-
dagógov. Podujatie sa kaž-
doročne koná pod záštitou 
školskej, športovej a bytovej 
komisie. Ocenení boli peda-
gógovia z materských, zá-
kladných a stredných škôl, 
ktoré sa nachádzajú na úze-
mí mesta Sereď, ako aj uči-
telia voľnočasových aktivít 
a učitelia za mimoriadny a 
celoživotný prínos v oblasti 
školstva. Ocenenie im bolo 
udelené na základe rôznych 
aspektov, ako je kvalita vý-
učby, vedenie triedy, komu-
nikačné zručnosti, profesio-
nalita, angažovanosť, vzťah 
k žiakom či etika. Slávnost-
ného ceremoniálu sa zúčast-
nila viceprimátorka Mária 
Fačkovcová, vedúca oddele-
nia ŠKRaŠ Silvia Kováčová, 
predsedkyňa ŠŠaB komisie 
Slávka Kramárová, ako aj 
zástupcovia poslaneckého 
zboru a mestského úradu.

Učitelia zohrávajú kľúčo-
vú úlohu pri formovaní bu-
dúcnosti žiakov a študentov. 
Vďaka ich práci sa rozvíjajú 
talenty a schopnosti jednot-
livcov. Oceňovanie učiteľov 
je dôležitou udalosťou pre 
mnohé mestá či obce a orga-
nizuje sa na počesť význam-
ného prínosu pedagógov v 
oblasti vzdelávania. Ide o 
formu poďakovania za ich 
prácu, mimoriadne zásluhy 
ako aj vynikajúce výsledky 
v oblasti výchovno-vzdelá-
vacieho procesu. Udeľovanie 
ocenenia zároveň motivuje 
ďalších učiteľov, aby zlepšo-
vali svoj výkon a usilovali sa 

o dokonalosť vo svojej profe-
sii.

Na slávnostnom akte oce-
ňovania patrilo úvodné slo-
vo viceprimátorke M. Fač-
kovcovej, ktorá okrem iného 
učiteľom povedala: „Dovoľte 
mi v mene svojom, ako aj v 
mene poslancov MsZ a čle-
nov ŠŠaB komisie poďakovať 
Vám za Vašu prácu. Veď Vašou 
zásluhou fungujú naše školy 
v meste už dlhé roky. Oceňu-
jeme Váš profesionálny a ľud-
ský prístup k žiakom, k práci, 
k prezentácii školy i nášho 
mesta.“ Slova sa ujala aj pred-
sedkyňa ŠŠaB komisie S. Kra-
márová. V príhovore zaželala 
všetkým zamestnancom škôl 

a školských zariadení prí-
jemné pracovné prostredie, 
vnímavé a spokojné deti, ako 
aj ústretových rodičov. Oce-
nených bolo celkom dvadsať 
pedagógov a zamestnancov 
školstva v ôsmich kategóri-
ách. Za svoju prácu si prevzali 
ďakovné listy a finančný dar 
z rozpočtu mesta vo výške 50 
eur.

Prehľad ocenených:
PEDAGÓG I. STUPŇA:
• Mgr. Ľubica Holičková – ZŠ 
Jana Amosa Komenského 
• Mgr. Mariana Jomová – 
Špeciálna ZŠ 
• Mgr. Renáta Vranovičová - 
ZŠ Juraja Fándlyho

 PEDAGÓG II. STUPŇA:
• PaedDr. Daria Braunová - ZŠ 
Jana Amosa Komenského 
• Mgr. Andrea Kabrhelová - 
na ZŠ Juraja Fándlyho
 
ODBORNÝ 
ZAMESTNANEC:
• Mgr. Marcela Báťová - ZŠ 
Jana Amosa Komenského
 
PEDAGÓG 
VOĽNOČASOVÝCH AKTIVÍT:
• Andrea Gamanová - ZŠ Jana 
Amosa Komenského 
• Mgr. Mário Chudík - ZŠ 
Juraja Fándlyho 
• Bc. Jarmila Katarína 
Lehoczki – ZUŠ Jána Fishera 
Kvetoňa

 PEDAGÓG STREDNEJ 
ŠKOLY:
• Mgr. Alžbeta Tabačková 
– Gymnázium Vojtecha 
Mihálika 
• Ing. Sylvia Sečenová – 
Obchodná akadémia Sereď
 
VEDÚCI PEDAGOGICKÝ 
ZAMESTNANEC:
• PaedDr. Paulína 
Krivosudská – ZŠ Jana Amosa 
Komenského 
• Mgr. Alena Forgáčová – CZŠ 
sv. Cyrila a Metoda 
• Mgr. Jana Šípová - ZŠ Juraja 
Fándlyho
 
OCENENIE ZA 
MIMORIADNY PRÍNOS 

A CELOŽIVOTNÚ 
ANGAŽOVANOSŤ:
• RNDr. Iveta Černá 
– Gymnázium Vojtecha 
Mihálika 
• Zuzana Dobišová 
– MŠ D. Štúra 
• Anna Koštrnová 
– MŠ Komenského 
• Mgr. Erika Sabová - ZŠ Jana 
Amosa Komenského
 
PEDAGÓG, KTORÝ MA 
NAJVIAC INŠPIROVAL K 
ROZVOJU:
• Ing. Peter Kostolányi – ZŠ 
Jana Amosa Komenského 
• Mgr. Iveta Labajová – ZŠ 
Juraja Fándlyho

 Iveta tóthová 

Slávnostné oceňovanie učiteľov v Seredi
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Dňa 2. mája sa v Seredi 
uskutočnilo slávnostné 
zhromaždenie, ktoré pripo-
menulo 30. výročie vyslania 
prvej ženijnej jednotky Ar-
mády Slovenskej republiky 
do mierovej misie UNPRO-
FOR. Podujatie bolo organi-
zované UN Veteran Slovakia 
s podporou Ministerstva 
obrany SR, Generálneho štábu 
ozbrojených síl SR a mesta Se-
reď. Nad podujatím prevzala 
záštitu prezidentka Sloven-
skej republiky Zuzana Čapu-
tová. Spomienková slávnosť 
bola venovaná všetkým slo-
venským vojakom, ktorí sa v 
minulosti zúčastnili mierovej 
misie OSN nielen v Juhoslávii, 
ale aj v ďalších konfliktných 
krajinách.

Podujatie bolo zahájené v 
priestoroch kasární 91. ženij-
ného pluku v Seredi, kde sa 
zhromaždili veteráni, aktívni 
vojaci a pozvaní hostia. Me-
dzi nimi bol minister obrany 
SR Jaroslav Naď, náčelník Ge-
nerálneho štábu OS SR gen. 
Daniel Zmeko, prezident UN-
-Veteran Slovakia plk. v.v. Ing. 

Štefan Jangl, náčelník vojen-
skej kancelárie prezidentky 
SR brig. gen. Ladislav Dovhun, 
primátor mesta Ing. Ondrej 
Kurbel, viceprimátorka Ing. 
Mária Fačkovcová a ďalší. Po-
zvanie prijala aj delegácia voj-
nových veteránov armády ČR, 
ktorú viedol pplk. v.v. Vojtěch 
Plesník.

V úvode prítomní vzdali 
minútou ticha hold všetkým 
vojakom, ktorí obetovali svo-
je životy za mier. Nasledoval 
slávnostný nástup vojakov a 
príhovory hostí. Všetci spo-
ločne vyjadrili hrdosť na slo-
venských vojakov, ktorí slúžili 
v misiách a prinášali nádej a 
pomoc do postihnutých ob-
lastí. Minister obrany SR Jaro-
slav Naď mimo iného povedal, 
že pred 30 rokmi boli do misie 
nasadení vojaci vo veľmi ťaž-
kých podmienkach aj v pria-
mom ohrození života, aby po-
mohli nevinným ľuďom, ktorí 
trpeli. Zároveň boli poverení 
urobiť všetko preto, aby bol 
ukončený nezmyselný vojen-
ský konflikt. „Odmíňovali ste, 
stavali mosty, cesty, pomáhali 

ste domácemu obyvateľstvu 
ale aj Slovákom, ktorí žili a 
žijú v krajinách Balkánu. Svo-
jou špecializovanou a skvelou 
prácou ste zanechali hlbokú 
pozitívnu stopu, na ktorej do 
dnešných dní budujeme.“ Ďa-
lej dodal, že v tom čase aj za-
hraničné ozbrojené sily oceni-
li profesionalitu slovenských 
vojakov. Tým zabezpečili, že aj 
v iných misiách a operáciách 
mali ďalší naši vojaci obdiv, 
rešpekt a úctu. Slova sa ujal aj 
prezident UN-Veteran Slova-
kia plk. v.v. Ing. Štefan Jangl, 
ktorý v príhovore spomenul 
históriu prvých misií ženis-
tov. Dodal, že vojenské jed-
notky preukázali schopnosť 
Slovenských ozbrojených síl 
spolupracovať s medzinárod-
nými partnermi a efektívne 
plniť úlohy v rámci mierových 
misií. Táto účasť zvýšila dôve-
ryhodnosť a medzinárodnú 
reputáciu našich vojakov.

V rámci podujatia minister 
obrany Jaroslav Naď spolu s 
predstaviteľmi UN-Veteran 
Slovakia odovzdali účastní-
kom prvej rotácie mierovej 

misie Slovenskej republiky 
v jej novodobej ére viaceré 
vojenské vyznamenania, pa-
mätné medaily a pamätné 
kríže.

Radom Bielej holubice boli 
ocenení: Mons. František Rá-
bek a Genmjr. v.v. Ing. Ondrěj 
Novosad, PhD.

Radom za zásluhy a budo-
vanie mieru I. strieborný stu-
peň boli ocenení: plk.v.v. Ing. 
Ivan Kvačkaj, pplk. Ing. Fran-
tišek Mihalovič, Ing. Magda-
léna Mellenová, plk. v.v. Ing. 

Kamil Šipula. Vyznamenanie 
MO SR NGŠ OSSR získali: plk. 
v.v. Ing. Štefan Jangl, plk. v.v. 
Dr. Ing. Miroslav Klimek, pplk. 
v.v. Ing. Ľubomír Mičátek, 
pplk. v.v. Ing. Ondrej Urban, 
pplk. v.v. Ing. Marián Bartek, 
pplk. v.v. Ing. Milan Németh, 
kpt. v.v. Mgr. Milan Galgóci, 
plk. v.v. Ing. Viliam Vacho, 
pplk. v.v. Ing. Josef Mudroch 
a ďalší.

Po zhromaždení sa účast-
níci presunuli k Pamätníku 
mierových síl OSN, kde sa ko-

nal slávnostný akt kladenia 
vencov. Tento pamätník od 
roku 2013 pripomína odchod 
prvých vojakov Armády Slo-
venskej republiky do miero-
vej operácie OSN. Je zároveň 
symbolom pamiatky a uzna-
nia pre všetkých vojakov, kto-
rí riskovali svoje životy a pra-
covali na udržaní mieru a bez-
pečnosti v rôznych konflikt-
ných oblastiach. Slávnostný 
program ukončil modlitbou 
Mons. František Rábek.

 Iveta tóthová

Slávnostné zhromaždenie a akt kladenia vencov 
pri príležitosti 30. výročia vyslania prvej ženijnej 
jednotky Armády SR do mierovej misie

Dňa 4. mája uplynulo 104 
rokov od tragického úmrtia 
slovenského vlastenca, let-
ca a politika Milana Rasti-
slava Štefánika. Jeho odda-
nosť slovenskému národu 
a významná práca na poli 

vedy, techniky a diploma-
cie ho urobili jedným z naj-
významnejších Slovákov v 
histórii. Jeho pamiatku si 
každoročne uctievajú mno-
hé organizácie, inštitúcie i 
široká verejnosť.

Aj členovia oblastných orga-
nizácií Slovenskej národnej 
strany, Matice slovenskej a 
sympatizantov zo Serede sa 
pri tejto príležitosti zúčast-
nil na pietnej spomienke 
venovanej M. R. Štefánika. 

Oba subjekty majú bohatú 
históriu a ich členovia sú 
presvedčení o význame za-
chovania slovenskej kultúry 
a národnej identity. Sku-
pinka spoločne položila na 
Mohyle M. R. Štefánika na 

Bradle vence, aby zdôraznili 
jeho význam pre slovenskú 
históriu a kultúru. Neskôr sa 
všetci presunuli do Múzea 
Milana Rastislava Štefánika 
v Košariskách, ktoré je jeho 
rodným domom. Prostred-

níctvom expozícií je tu zdo-
kumentovaná životná dráha 
Štefánika, jeho súkromie a 
záľuby, no najmä jeho vojen-
ská, diplomatická a politická 
činnosť.

 Iveta tóthová   

Seredčania si na Bradle pripomenuli 104. výročie úmrtia M. R. Štefánika

V dňoch 15. a 16. apríla 2023 
sa v Seredi konal ďalší roč-
ník Avatar festu. Ten je sú-
časťou nášho mesta už roky 
a ide o najväčší festival tohto 
druhu na Slovensku. Poduja-
tie je zamerané na zlepšenie 
fyzického, mentálneho a du-
chovného zdravia účastníkov. 
Tradične spája jógu, hudbu, 
meditácie, prednášky a všet-
ko, čo s naším telom a mys-
ľou súvisí. Festival vytvára 
priestor pre ľudí, ktorí chcú 
objaviť liečivé techniky, a 
zameriava sa na duchovný i 
emocionálny rozvoj účastní-
kov.

Organizátori označili 
Avatar Fest ako hodnotný a 
vnútorne výživný program 
v oblasti pohybu, zdravia, 
vzťahov, relaxácie a prírod-
ného spôsobu života. Ponúka 
zážitky z hudobných koncer-
tov, workshopov, cvičení a re-
laxácií. Ide zároveň o skvelú 
príležitosť podporiť ľudí, ktorí 
sa živia tým, čo ich baví. Od 
maľovania, cez výrobu zdra-
vej kozmetiky, parfémov, prí-
rodných šperkov, očistných 

sviečok až po ozdobné výrob-
ky z dreva. Vyše sedemdesiat 
programov prebiehalo naraz 
vo viacerých priestoroch – di-
vadelnej sále, banketovej sále, 
estrádnej sále, učebni i telo-
cvični seredského gymnázia.

 Všetky hudobné zložky boli 
zladené do harmónie a dotvá-
rali atmosféru pre návštev-
níkov. Nechýbali bubovačky, 
óhmovačky či hry na tibet-

ské misky. Okrem hudby sa 
na AVATAR FESTe pravidelne 
organizujú aj rôzne cvičenia 
zamerané na prepojenie tela 
i mysle, na zlepšenie koncen-
trácie a na uvoľnenie stresu. 
Účastníci sa môžu zapojiť aj 
do rôznych kurzov, ktoré sú 
vedené skúsenými lektormi. 
Dôležitou súčasťou festivalu 
je zdravie. Na festivale sa or-
ganizujú prednášky a semi-

náre zamerané na oblasť zdra-
vého životného štýlu a výživy. 
Organizátori naplánovali aj 
otužovací workshop so schla-
dením sa vo Váhu a získať tak 
základy otužovania.

 Obľube sa pravidelne teší 
aj bohatý AVATAR trh s mno-
hými ezo – eko – ethno – bio 
– hand made stánkami. Náv-
števníci si na festivale môžu 
zakúpiť rôzne výrobky, ktoré 
pohladia dušu i telo. V ponu-
ke boli aj tentoraz tibetské 
misy, jógové pomôcky, dre-
vené malé aj veľké pyramídy, 
vydymovadlá, sviečky, liečivé 
bylinky, kvalitný domáci med, 
panenský olivový olej priamo 
z farmy, rôzne minerály a ka-
mene, prírodná kozmetika, 
ručne robené šperky, tibet-
ské deky a šatky, budhistické 
sošky, zdravé a liečivé doplnky 
výživy. Každý rok na festival 
zavítajú aj čajovníci z čajovne 
Surya a Dobromilka s jej vege 
tímom. Bohatá účasť z celého 
Slovenska svedčí o popularite 
tohto podujatia, ktorého obľu-
ba každoročne rastie.

 Iveta tóthová   

V  prológu nezaškodí málo 
číselnej a geometrickej sym-
boliky. Po 21 rokoch svojej 
existencie totiž začne jar-
mok v  prelomovom roku 
2023 písať novú kapitolu 
svojej histórie. Tou najmar-
kantnejšou zmenou bude 
presun jarmoku z  pomy-
selného priesečníka ulíc 
Kostolná, Mlynárska a Škol-
ská do imaginárneho troju-
holníka Námestie slobody 
– park kaštieľa – amfiteáter. 
Tou druhou, tiež nemenej 
podstatnou inováciou bude 
posun v smere programovej 
a obsahovej štruktúry. Ak sa 
doteraz niesol jarmok viac 
menej v komerčnej atmo-
sfére, od tohto roku bude 
akcentovaná tradičná, his-
torická a remeselná rovina: 

Park kaštieľa
Na stredovekom jarmoku  
budú môcť  v piatok a sobotu 
návštevníci obdivovať šer-
miarske a  lukostrelecké vy-
stúpenia, lovecké a rytierske 
turnaje na koňoch, dobové 
ukážky zo života v  stredo-
veku, divadlá,  žonglérske 
programy, tradičné remeslá, 
ulička s handmade výrobca-

mi a výstava chovateľov do-
mácich zvierat.

Námestie slobody
V  týchto priestoroch bude 
prebiehať počas troch dní 
konania jarmoku hlavný 
program a  tu bude umiest-
nená i gastro zóna. Komerč-
ných  predajcov nájdu záu-
jemcovia o  ich výrobky na 
Parkovej ulici a nám. SNP.

Mestský 
amfiteáter
v rámci aktuálneho v poradí 
už XXII. ročníka Seredského 
jarmoku by si návštevníci 
nemali nechať ujsť excelent-
ný hudobný večer v  mest-
skom amfiteátri. Do mesta 
totiž zavíta britská rocková 
legenda SLADE, ktorú netre-
ba hádam nikomu predsta-
vovať.   

SLADE - koncert
24. jún 2023 – Mestský 
amfiteáter Sereď
Vstupné : predpredaj 18 €, 
v deň koncertu 22 €
Viac informácií na www.
domkultury.sered.sk 

frantIšek Čavojský, 
riaditeľ Dk sereď

AVATAR FEST 2023 opäť prilákal 
návštevníkov z celého Slovenska

SEREDSKÝ JARMOK 2023 
sa uskutoční 23. - 25. júna  

POZVÁNKA
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Na základe výzvy Enviromen-
tálneho fondu podala Ma-
terská škola na Komenské-
ho ulici projekt na podporu 
enviromentálnej výchovy u 
detí aj dospelých pod názvom 
„Školský dvor, ktorý učí envi-
ronmentálne“. Materská škola 
úspešne získala finančné pro-
striedky v čiastke 20 976 eur. 
Spoluúčasť mesta bola schvá-
lená poslancami vo výške 5 %, 
čo je 1 050 eur.
 
Projekt prispeje k rozvoju 
osobnosti dieťaťa
Projekt je zameraný na en-
vironmentálnu výchovu a je 
prepojený so vzdelávaním v 
rámci všestranných oblastí 
ako Človek a príroda, Človek 
a svet práce, Človek a spoloč-
nosť, Umenie a kultúra, Ja-
zyk a komunikácia, pričom sa 
komplexne rozvíja osobnosť 
dieťaťa a medziľudské vzťahy 
v skupine. Projekt vypracovala 
zástupkyňa MŠ Katarína Ja-
kubcová, ktorá uviedla: „Je ur-
čený pre všetky vekové kategó-
rie v štandardnej materskej 
škole, ktorú navštevujú deti od 
2,5 do 6 rokov. Jeho realizácia 
je nielen žiaduca a prospešná 
z hľadiska výchovno-vzdelá-
vacieho procesu, ale aj vítaná 
deťmi, čo je významný pred-
poklad jeho efektivity. Reali-
záciou projektu zabezpečíme 
vhodné podmienky pre také 
vzdelávanie, ktoré deťom 
sprostredkuje poznatky, po-
stoje a zručnosti, ktoré pod-
poria vytváranie takých hod-
notových orientácií, ktoré im 

umožnia zaujať stanovisko a 
prispieť k plneniu cieľov sta-
novených v tomto projekte 
aj v rámci environmentálnej 
stratégie 2030.“
 
Realizácia ukončená
Spoločnosť Karol Šimonek 
– Inter zo Svätého Petra v 
uplynulých týždňoch vybu-
dovala vo priestoroch mater-
skej školy vonkajšiu učebňu 
v podobe altánku so stolmi 

a lavicami, s tabuľou a prv-
kami drobnej architektúry 
ako nádoby na separáciu, 
pocitový chodník, nádoby na 
záchyt dažďovej vody, kveti-
náče, vtáčie kŕmidlá a búd-
ky, potrebnými pre environ-
mentálnu výučbu. Priestor 
zároveň poslúži aj na aktív-
nu výmenu skúseností me-
dzi pedagógmi napr. formou 
otvorených hodín či worksho-
pov.

V praxi využívajú inovatívne 
spôsoby vzdelávania
Materská škola na Komenské-
ho ulici sa dlhodobo venuje vý-
učbe detí v oblasti životného 
prostredia. Deti učia vzťahu k 
prírode prirodzenou, nenásil-
nou formou. Katarína Jakub-
cová vysvetľuje: „Náš koncept 
predprimárneho prírodoved-
ného vzdelávania sa líši od 
tradičného prístupu k prírodo-
vedným témam v materských 

školách tým, že vybrané otáz-
ky sa deti snažia riešiť vlast-
nou výskumnou aktivitou, 
čím sa rozvíja nielen samotný 
koncept skúmanej prírodnej 
reálie (javu, situácie, objek-
tu), ale aj proces nadobúdania 
korektného prírodovedného 
poznania. To znamená, že do 
vzdelávania zavádzame také 
vzdelávacie postupy, v ktorých 
nie je učiteľ zdrojom poznania, 
zdrojom poznania sa stáva re-

alita. Učiteľovou úlohou nie je 
poskytovanie korektnej odpo-
vede ani korigovanie nespráv-
nych predstáv detí o realite; 
učiteľovou úlohou je v týchto 
činnostiach najmä poskytova-
nie podpory vo výskumných 
aktivitách tak, aby dieťa zotr-
vávalo v objektívnom pozná-
vaní prírody (rozvíja spôsobi-
losť vedeckej práce v úrovni 
dieťaťa materskej školy).“

 Iveta tóthová

Príjemný večer s blues
V posledný deň mesiaca kni-
hy – v piatok 31. marca 2023 
– sa konali až dve podujatia, 
ktorých organizátorom bola 
Mestská knižnica Sereď. Vo 
vestibule knižnice prebiehala 
od 13.00 do 20.00 h burza kníh, 
zameraná na ich kúpu, predaj, 
výmenu a darovanie, a vedľa v 
kultúrnej kaviarni DKaffe sa 
uskutočnila prezentácia naj-
novšej knihy Petra „Bonza“ 
Radványiho s názvom For-
tissimo, spojená s besedou a 
koncertom autora. 

Prezentácia sa začala o 
18.00 h. Plynula v komornej 
a príjemnej atmosfére. Ria-
diteľ Domu kultúry Sereď 
František Čavojský uviedol 
Petra „Bonza“ Radványiho 
ako muža mnohých talentov 
– gitaristu, autora hudby, tex-
tára, hudobného publicistu, 
moderátora, organizátora a 
najnovšie i starého otca ma-
lej vnučky. Jeho najnovšia 
kniha má podtitul „spomí-
nanie na koncerty, festivaly, 
stretnutia, rozhovory a doj-

my z ciest za hudbou“. Prečo 
vznikla? Priatelia a známi 
Bonzovi už dávno hovorili, 
aby napísal memoáre. On si 
však uvedomil, že na mnohé 
dôležité podrobnosti minu-
lých udalostí sa už dobre ne-
pamätá. Rozhodol sa preto, že 
svoju knihu zostaví z textov, 
ktoré vytvoril v rôznych časo-
vých obdobiach pod dojmom 
čerstvých udalostí, týkajú-
cich sa domácej či zahranič-
nej bluesovej a rockovej scé-
ny. Kniha pripomína malú 
EP platňu, dá sa čítať z oboch 
strán a každá jej polovica ob-
sahuje tri časti. Bonzo mal v 
rokoch 2000–2005 v týžden-
níku Trnavský hlas rubriku 
Fortissimo, v ktorej uverejňo-
val svoje články o hudobných 
aktualitách – novinkách, 
koncertoch, výročiach a po-
dobne. Táto rubrika dala ná-
zov aj jeho knihe. Tá pre pan-
demické zdržanie vyšla až v 
roku 2022. Jej časti nie sú te-
maticky prísne oddelené a sú 
priam nabité pútavými infor-
máciami. Bonzo na seredskej 

prezentácii svojej knihy nie-
ktoré z nich priblížil: poroz-
prával napríklad, ako účin-
koval na prvom medziná-
rodnom bluesovom festivale 
v histórii Taiwanu, či ktoré 
svoje rozhovory so zahranič-
nými hudobníkmi považu-
je za najzaujímavejšie. Tiež 
prezradil niečo o programe 
festivalu Dobrofest 2023, kto-
rý už nebude „Malý“, pretože 
bude trvať tri dni, a čo nové 
chystá legendárna trnavská 
bigbítová kapela The Brea-
kers, ktorej je frontmanom. 
Popri debatovaní o knihe sa 
účastníci besedy rozprávali 
s Bonzom o ďalších hudob-
ných témach, teda napríklad 
o rôznych slovenských, čes-
kých a zahraničných rádi-
ách, koncertoch či kapelách. 
Priznal, že mnohé veľmi za-
ujímavé články sa do knihy 
Fortissimo nedostali: často 
ani neboli napísané, pretože 
ich nebolo kde uverejniť. Sa-
mozrejme, na seredskej pre-
zentácii nechýbala ani živá 
hudba: Bonzo zaspieval a za-

hral na rezofonickej gitare s 
kovovým telom viaceré blue-
sové pesničky, ako napríklad 
svoju obľúbenú dvojicu Zdá 
sa, že končím / I Had Enough, 
ktorá zaznela minulý rok aj 
na špeciálnom jubilejnom tr-
navskom koncerte speváčky 
Mariky Škultétyovej, kde bol 
Bonzo jedným z hostí. Pes-
nička Nemám hlad, nemám 
smäd už toho tiež hodne za-
žila, Bonzo si ju zahral aj na 
Taiwane spolu so spevákom 
a gitaristom Davidom Che-
nom. V Seredi mala premiéru 
úplne nová Bonzova bluesov-
ka Sometimes I Feel a prezen-
táciu uzavrela pesnička Gotta 
Get Out. 

Marec je mesiac knihy a 
Medzinárodný deň blueso-
vej hudby si tento rok pripo-
menieme 5. augusta. Čítaniu 
kníh a počúvaniu hudby sa 
však môžeme venovať hoci-
kedy, keď máme čas a chuť. 
Kniha Fortissimo motivuje k 
počúvaniu hudby. Vrele odpo-
rúčam.

 ružena šíPková   

V nedeľu 23. apríla sa 
priestoroch Old timer mú-
zea v Seredi uskutočnila 
ďalšia Auto-moto veterán 
burza. Tá sa koná dvakrát 
ročne, a to jarných a jesen-
ných mesiacoch.
 
Podujatie vždy priláka 
množstvo návštevníkov z ce-
lého regiónu. Burza náhrad-
ných dielov do áut, motocyk-
lov a rôznych starožitností je 
skvelou príležitosťou pre do-
mácich kutilov, milovníkov 
histórie, majiteľov starších 
vozidiel či spotrebičov, ktoré 
potrebujú generálnu opravu 
alebo vymeniť pokazenú sú-
čiastku. Burza opäť ponúka-
la nové či použité náhradné 
diely do automobilov, mo-
tocyklov, náradie, náčinie, 
vojenské vybavenie, knihy, 
odznaky, staré váhy, šijace 
stroje, nože a veľa iného. Sor-
timent ponúkaných vecí bol 
naozaj rozmanitý a dalo sa 
zohnať takmer všetko. Tieto 
predmety sú často cenovo 

dostupnejšie ako v kamen-
ných obchodoch, nehovoriac 
o tom, že niektoré sú skutoč-
ne ťažko dostupné.

 
Mnoho ľudí na burzu zaví-

talo aj bez jasného cieľa nie-
čo kúpiť. Zažiť atmosféru, vy-
meniť si skúsenosti s inými 
majiteľmi vozidiel a fanú-
šikmi motoriek, alebo si pre-
zrieť starožitnosti a unikát-
ne predmety. Pestrú ponuku 
tento rok napríklad rozší-
rili slnečné hodiny a väčšie 
množstvo starých bicyklov. 
Dali sa tu nájsť aj zriedkavé 
kusy, ktoré ocenili skutoční 
zberatelia, ako detský kočík 
z predvojnového obdobia, 
prilby vojakov II. sv. vojny, 
starodávne žehličky, rádiá či 
kávomlynčeky. Okrem toho 
si návštevníci mohli pozrieť 
množstvo krásnych veterá-
nov, ktoré sú vystavené v Old 
timer múzeu. Veteran car 
club bude ďalšiu burzu orga-
nizovať tradične na jeseň.

 Iveta tóthová   

Materská škola Komenského 
vybudovala krásne vonkajšie sedenie

Prezentácia knihy Fortissimo Petra 
„Bonza“ Radványiho

Ďalšia auto-moto-
-veterán burza 
v Seredi
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Týždeň pred Veľkou nocou sa 
na mestskom úrade zastavil 
redaktor z JOJ Krimi a požia-
dal ma o rozhovor. Zaujímal 
sa, ako pokračujú udalosti 
na našom pozemku v Ma-
lom Háji. Podotýkam, bola to 
jeho iniciatíva. V minulosti 
už natočil reláciu o divnom 
podnikaní spoločností TEKA-
DEX a GreenCon Recycling 
(obe konateľ Ing. Krošlák) na 
našom pozemku, vedel o ich 
účasti na nezákonnom dová-
žaní odpadu na náš pozemok, 
spracovávaní tohto odpadu 
bez akýchkoľvek povolení 
i o tom, že vedenie mesta 
nezakročilo včas, aby tomu 
zabránilo. Sledoval aj stopy 
činnosti týchto spoločností 
na východnom Slovensku.

Medzi jeho prvými otáz-
kami bolo, koľko mesto stálo 
„podnikanie“ týchto subjek-
tov na našom pozemku.

A tak som si ešte raz ove-
rovala:

Po spoločnosti TEKADEX 
dlžné nájomné a zmluvné 
pokuty: 51 374 eur.

Možno by bolo k tomu 
vhodné pripočítať aj odme-
ny bývalému prednostovi 
vo výške 65 000 eur za to, že 
dojednal takúto výhodnú 
spoločnosť, ktorá nám mala 
cca 30 rokov bezplatne od RD 
odvážať BRO i zelený odpad 
z kosenia v meste, kuchyn-
ský odpad, oleje, haluzoviny… 
Takto to aspoň verejne vy-
svetľoval vtedajší primátor. 
Podľa zverejnených zmlúv 
na meste je vidieť, že už po 
pár mesiacoch muselo mesto 
prevziať na seba túto povin-
nosť a zabezpečovať odvoz 
týchto komodít na vlastné 
náklady. Tie si potom vymá-
halo od spoločnosti TEKA-
DEX cez zmluvné pokuty s 
dohodnutými splátkovými 
kalendármi.

Od roku 2017 sa p. Krošlá-
kovi cez spoločnosť BPS Vlč-
kovce (spoločnosť bola vlast-
níkom stavieb bioplynovej 
stanice, jedným z konateľov 
bol tiež T. Krošlák) prispieva 
aj na triedenie BRO, od roku 
2020 spoločnosti TEKADEX. 
Nebolo by na tom nič zvlášt-
ne, veď mesto malo odovzdá-
vať vytriedený BRO a takto si 
to vlastne vyriešilo. Zvláštne 
to bolo až vtedy, keď bioply-
nová stanica v Malom Háji 
minimálne 1 rok nespraco-

vávala BRO a teda ho ani ne-
triedila, ale dostávala penia-
ze za triedenie tohto odpadu. 
Tento 1 rok mali poslanci, 
ktorí vykonávali poslanecký 
prieskum na tomto pozem-
ku, overený vlastným ziste-
ním. O predchádzajúcich ro-
koch môžu mať len pochyb-
nosti, či sa tiež odpad triedil.

Vyplatené financie za 
triedenie BRO:
Rok 2017: 20 000 € spoločnos-
ti BPS Vlčkovce
Rok 2018: 34 800 € spoločnos-
ti BPS Vlčkovce
Rok 2019: 34 782 € spoločnos-
ti BPS Vlčkovce
Rok 2020: 34 230 € spoločnos-
ti TEKADEX

Za platenie triedenia BRO, 
ktoré sa netriedilo: min. cca 
30 000 €.

Ak sme už v roku 2020 
mali istotu, že sa BRO na 
našom pozemku iba skladu-
je a nespracováva sa a teda 
ani netriedi, možno pova-
žovať tieto finančné čiastky 
vlastne za podporu, doto-
vanie týchto spoločností. 
Potvrdil to vlastne aj bývalý 
prednosta na MsZ 17. 9. 2020, 
kde priznáva, že dohody o 
triedení BRO boli s konate-
ľom T. Krošlákom podpísané 
len preto, aby sme mu po-
mohli. A vlastne ho ani neza-
ujímalo, či odpad triedi.

Kto neverí, môže si to vy-
počuť priamo zo záznamu zo 
zastupiteľstva – čas cca 1:25 a 
ďalej.

https://www.youtube.
com/watch?v=qkCV8L51n-
Mw&list=PLnZEgU_G2D-
MlIn2sMiL-yDJqKs_Fj0c-
GV&index=3&ab_channel=-
MestoSere%C4%8F

 
Obhajovanie, že predsa aj 

tak tieto spoločnosti boli pre 
nás výhodné, lebo sme mohli 
mať bezplatne uskladnený 
odpad BRO, už neobstojí. Je 
pravda, že sme nemuseli 
platiť za uskladnenie dove-
zeného BRO, ale pravda je 
aj tá, že nám tam všetok po 
odchode týchto spoločností 
zostal tak, ako bol privezený. 
Jeho odstránenie by mesto 
v súčasnosti stálo cca 75 000 
€, na čo v rozpočte ale nemá 
financie.

Ďalší dlh vo výške 22 521 € 
nám zostal v podobe dlžné-

ho nájomného a zmluvných 
pokút po spoločnosti Gre-
enCon Recycling. Mesto sa 
zo svojich zlých skúsenosti 
s osobou pána Krošláka cez 
spoločnosti BPS Vlčkovce a 
TEKADEX nepoučilo a dalo 
mu novú šancu už cez ďalšiu, 
novú spoločnosť GreenCon 
Recycling. Len škoda, že táto 
svoj nový podnikateľský zá-
mer spojila s nezákonným 
dovážaním odpadu zo zahra-
ničia, jeho spracovávaním 
bez akýchkoľvek súhlasov.

Od 1. 1. 2022 pozemok na 
Malom Háji nemá nájomcu. 
Zostali na ňom stáť stav-
by bioplynovej stanice a 
hala na kŕmne zmesi. Hala 
je pravdepodobne stále vo 
vlastníctve spoločnosti BPS 
Vlčkovce, stavby bioplynky 
po dražbe už zmenili maji-
teľa (farma Majcichov). No 
žiadna z týchto spoločností 
nepreberá od mesta výzvy na 
legálne urovnanie si týchto 
stavieb na mestskom pozem-
ku. Mesto tu má teda ďalšiu 
finančnú ujmu.

Enviromentálnu záťaž v 
podobe znehodnotenie po-
zemku drobnými rozdrvený-
mi čiastkami plastov, tetra-
pakov a iného odpadu ťažko 
vyčísliť.

Posledná otázka redaktora 
bola, či sa mesto už poučilo. 
Bolo ťažké na ňu odpovedať. 
Jedno slovenské porekadlo 
hovorí: Hlúpy sa učí na svo-
jich chybách, múdry na chy-
bách iných. Nikde sa však ne-
hovorí o tom, kto sa nepoučí 
ani na svojich chybách.

Pozemok v Malom Háji má 
do budúcnosti svoju veľkú 
hodnotu a strategický vý-
znam. Na mesto už prichá-
dzajú noví záujemcovia o 
prenájom tohto pozemku s 
úmyslom na ňom podnikať 
v zhodnocovaní bioodpadu. 
Svoje zámery predkladajú 
nielen vedeniu mesta, ale aj 
príslušnej odbornej komi-
sii. Ak po obstaraní zmien v 
územnom pláne mesta bude 
možné toto územie prehod-
notiť aj na funkčnú plochu, 
kde bude možné nielen skla-
dovať, ale aj zhodnocovať bi-
odpad, môžeme dúfať, že po-
tenciál tohto pozemku bude 
pre mesto už naozaj využitý.

 Ing. MárIa faČkovcová, 
zástupkyňa primátora      

foto: MsÚ

S príchodom jari občania 
často spaľujú suchú trávu, 
lístie a vetvy z poorezávaných 
stromov. Týmto spôsobom si 
čistia záhradky, polia aj okoli-
té prostredie. V tomto období 
sa preto zvyšuje výskyt požia-
rov, ktoré vznikajú práve ploš-
ným vypaľovaním porastov, 
drevín a biologického odpa-
du. Tento typ požiarov každo-
ročne dominuje v štatistike 
požiarovosti z hľadiska počtu 
požiarov.

Hasičský a záchranný zbor 
v štatistike uvádza, že v roku 
2022 zaevidoval 2033 požiarov 
spôsobených vypaľovaním, čo 
je v porovnaní s rokom 2021 
nárast až o 1 301 prípadov (o 

56% požiarov viac) . V roku 
2022 bola pri týchto požiaroch 
usmrtená jedna osoba a päť sa 
zranilo.

Celkovo v prírodnom pro-
stredí vzniklo v uplynulom 
roku až 8 025 požiarov. V po-
rovnaní s rokom 2021 nastal 
nárast až o 3 111 prípadov, ta-
kže ide o kategóriu, v ktorej je 
výskyt požiarov najčastejší. 
Pri týchto požiaroch bolo 6 
osôb usmrtených a 22 osôb 
utrpelo zranenia rôzneho 
charakteru.

Hasičský a záchranný zbor 
preto upozorňuje občanov, 
že plošné vypaľovanie tráv 
a porastov zakazuje zákon č. 
314/2001 Z.z. o ochrane pred 

požiarmi, ktorého poruše-
nie môže stáť občana do 331 
eur. Ak by sa však takéhoto 
priestupku dopustila právnic-
ká osoba alebo fyzická osoba 
– podnikateľ, pokuta sa môže 
vyšplhať až do výšky 16 596 
eur.

Vypaľovanie tráv a porastov 
je zakázané z mnohých dôvo-
dov.

- Prvým dôvodom je bez-
pečnosť. Oheň sa ľahko môže 
vymknúť z kontroly ohroziť 
ľudí, zvieratá a majetok.

- V druhom rade môže spô-
sobiť značné poškodenie prí-
rodného prostredia. Ak sa vy-
pália aj korene tráv a rastlín, 
už nikdy sa nemusia obnoviť 
do pôvodného stavu. Ak sa vy-
paľovanie koná vo voľnej prí-
rode, môžu sa zničiť vzácne a 
chránené rastliny i živočíchy.

- Tretím dôvodom, prečo je 
vypaľovanie tráv a porastov 
zakázané, je zdravie ľudí. Po-
žiare väčšieho rozsahu môžu 
spôsobiť znečistenie ovzdušia 
s negatívnym vplyvom na dý-
chacie cesty.

Fotografie zachytávajú 
malú časť požiarov v prírode z 
uplynulých rokov, na ktorých 
zasahovali seredskí hasiči. 
Preto aj my upozorňujeme na 
dodržiavanie zákonov a pravi-
diel týkajúce sa vypaľovania 
tráv a porastov. Radšej byť 
opatrný, ako potom riešiť ná-
sledky neuváženého konania.

Iveta tóthová

Kto sa nepoučí 
na svojich chybách

Vypaľovanie tráv 
a porastov je zakázané

Rýchle, jednoduché a flexi-
bilné riešenie pre (nielen) 
zaneprázdnených ľudí!

Stáva sa vám, že sa tešíte na 
balík, ale nestíhate preň ísť na 
poštu? Alebo sa vám nechce 
dohadovať si termín s kurié-
rom? V tom prípade sú Ba-
líkoBOXy Slovenskej pošty 
skvelou možnosťou, ako si 
svoj balík vyzdvihnúť vtedy, 
keď to vyhovuje práve vám! 
Okrem toho môžete komukoľ-
vek poslať balík tak, aby si ho 
vyzdvihol v BalíkoBOXe, alebo 
odoslať balík jeho vložením 
do BalíkoBOXu.

24 / 7
BalíkoBOXy fungujú nonstop, 
24 hodín denne, 7 dní v týždni. 
Svoj balík si môžete vyzdvih-
núť alebo ho odoslať vložením 
do BalíkoBOXu kedykoľvek – aj 
cez víkend, sviatok či v noci!

 
Dostupnosť
BalíkoBOX Sereď je umiestnený 
na ulici Nám. Slobody Balíko-
BOX LIDL, Námestie Slobody 
4333/50 s výbornou možnosťou 
parkovania.

Bezpečnosť
O svoje balíky sa nemusíte báť 
– BalíkoBOXy sú monitorova-

né kamerovým systémom a 
schránky spĺňajú dôležité bez-
pečnostné požiadavky.

 
Platba kartou
Nakupujete na dobierku? Za 
balík môžete pohodlne zaplatiť 
v termináli BalíkoBOXu pla-
tobnými kartami všetkých ko-
merčných bánk.

 
Diskrétnosť
Chystáte prekvapenie pre svo-
jich blízkych? Alebo len jedno-
ducho chcete, aby sa o balíku 
okrem vás nikto iný nedozve-
del? Vďaka BalíkoBOXom si svoj 
balík vyzdvihnete diskrétne.

Rýchlosť
Vyzdvihnutie či odoslanie 
balíka je rýchle a jednoduché 
a nezaberie vám viac ako nie-
koľko minút.

Zaplatíte už aj cez Balíko-
BOXy. Jednoduché, a najmä 
flexibilné riešenie aj pre za-
neprázdnených! Poukazy, fak-
túry či SIPO zaplatíte cez non-
stop dostupné BalíkoBOXy.

Ako realizovať platbu?
Vyberte si v ponuke služieb 
BalíkoBOXu, či chcete zaplatiť 
poštový poukaz, SIPO, ePou-
kaz, alebo faktúru s PAY by 
square kódom. Pre uskutoč-

nenie platobnej transakcie 
naskenujte platobný doklad a 
doplňte potrebné údaje. Infor-
mácie skontrolujte, zaplaťte 
kartou a vezmite si potvrden-
ku.

Čakáte balík a rozhodli 
ste sa, že ho nechcete do-
ručiť domov ani na poštu? 
Pár klikmi si ho môžete pre-
smerovať do ktoréhokoľvek 
BalíkoBOXu! 

Služba je dostupná pre balí-
ky, zmluvné balíky a expresné 
zásielky a je bezplatná.

Je to jednoduché:
1 | Preklikom zo stránky pro-
stredníctvom tlačidla Zmena 
zásielky
2 | Priamo na portál
3 | Po stlačení prekliku v no-
tifikačnom e-maile o podaji a 
uložení balíkov alebo expres-
ných zásielok.

Platenie cez BalíkoBOX: 
https://www.posta.sk/baliko-
box/ako-funguje-balikobo-
x/#ZaplatiteZBalikoboxu

Ako BalíkoBOX funguje: 
https://www.posta.sk/baliko-
box/

Zoznam BalíkoBOXov na 
Slovensku: https://www.po-
sta.sk/balikobox/#Zoznam-
BBOXov

sLovenská Pošta a.s.

Zaujímavé služby BalikoBoxu 
od Slovenskej pošty v Seredi: 
platby aj odoslanie balíku
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V Seredi je dlhodobo dopyt 
po umiestnení škôlkarov 
nad tri roky uspokojovaný, 
problém však pociťujú ro-
dičia s mladšími deťmi. Od 
školského roka 2024/2025 sa 
o umiestnenie najmenších 
detí postará aj súkromné 
zariadenie, ktoré vznikne 

na Prúdoch.
Mesto je v súčasnosti 

zriaďovateľom dvoch ma-
terských škôl s kapacitou 
460 detí a prednostne sú v 
nich umiestňované deti s 
trvalým pobytom v meste 
Sereď, ktoré k poslednému 
augustu príslušného roka 

dovŕšia tri roky. Vedenie 
škôl evidovalo v aktuálnom 
školskom roku 25 detí do 
troch rokov, ktoré neboli 
prijaté a v priebehu roka je 
zvyčajne evidovaných prie-
merne sedem ďalších žia-
dostí o prijatie, ktorým nie 
je možné vyhovieť.

Nové súkromné školské 
zariadenie vyrastie v loka-
lite Prúdy a má šancu uspo-
kojiť práve dopyt rodičov 
detí mladších ako tri roky. 
Aby mohlo byť zaradené do 
siete škôl, bol k tomu po-
trebný súhlas mestského 
zastupiteľstva. Ten škôlka 

získala na aprílovom za-
sadnutí, kedy poslanecký 
zbor rozhodol jednohlasne. 
Udelenie súhlasu poslan-
cov mesta zakladá nárok aj 
na rozpočet mesta Sereď od 
roku 2025 a mestu budú ná-
sledne finančné prostriedky 
poskytnuté v podielových 

daniach.
Otvorenie materskej ško-

ly je predpokladané na sep-
tember roka 2024, kapacity 
sú dimenzované na starost-
livosť o 58 detí v troch trie-
dach a zariadenie vytvorí 13 
stálych pracovných miest.

ZuZana sLahuČková

Novú súkromnú škôlku otvoria v roku 2024

Sereď postupne obnovuje det-
ské ihriská na svojom území. 
Práce sa realizujú zväčša z 
vlastných zdrojov, ale nezried-
ka vstupuje do spolupráce aj 
sponzor. Takouto spoluprácou 
sa v marci podarila obnova 
detského ihriska vo vnútrob-
loku na ulici A. Hlinku.

 V predchádzajúcom ob-
dobí sa spoločnosť Samsung 
postarala o nové ihriská na 
Fándlyho a Cukrovarskej uli-
ci, aj o interiérové ihrisko Mi-
moňovo, či agility prekážky 
pre psíkov vo výbehu na Dol-
nomajerskej ulici (a rovnaké 
prekážky má mesto zatiaľ 
od sponzora skladom a budú 
osadené po vybratí vhodného 
miesta). 

„Tento rok sa podarilo vďa-
ka rovnakému sponzorovi 
zrealizovať krásne nové ih-
risko na ulici A. Hlinku. Za 
20-tisíc eur sa mestu podarilo 
osadiť pre deti osem hracích 
prvkov, pričom sme sa snažili 
vyberať také, ktoré deti nielen 
zaujmú, ale si na nich budú 
môcť cibriť svoju motoriku,“ 
uviedla Miriam Klottonová z 
oddelenia životného prostre-
dia mesta Sereď.

Útulný priestor medzi čin-
žiakmi sa tak stal sídlom ob-
noveného ihriska „Vláčik“ a 
deti sa tu môžu hojdať na no-
vých dvojhojdačkách, veľkej 
rodinnej hojdačke, skryť sa 
môžu v drevenom domčeku, 
obsadiť si môžu svoje miesto 

vo vláčiku, zahopsajú si na 
pružinovom koníkovi, balans 
si natrénujú na otočnej kladi-
ne aj v sieti, alebo môžu zdolať 
veže pevnosti so šmýkačkou. 
Všetky hracie prvky sú vyro-
bené z kvalitného agátového 
dreva.

Aby boli všetky ihriská pre 
deti bezpečné, aktuálne pre-
veruje ich technický stav špe-
ciálna revízna kontrola. Dopa-
dové plochy a pieskoviská na 
ihriskách boli v týchto dňoch 
špecializovanou firmou dez-
infikované na vyhubenie prí-
padných škodcov (mikroorga-
nizmy, choroboplodné bakté-
rie a plesne). Záverečný proto-
kol uvádza, že naše ihriská sú 
nezávadné a z hygienického 

hľadiska bezpečné. Prostred-
níctvo neziskovej organizácie 
Teen Challenge je vykonáva-
né ich pravidelné čistenie od 
odpadkov a buriny. Všetky ih-
riská mesta sú tiež raz mesač-
ne kontrolované pracovníkmi 
oddelenia životného pros-
tredia a nedostatky, ktoré sa 
zistia, alebo sú nahlásené, sú 
priebežne odstraňované. 

V prípade, ak zistíte poško-
denie na detskom ihrisku v 
Seredi, môžete toto nahlásiť 
osobne na oddelení životné-
ho prostredia mesta, mailom 
na miriam.klottonova@se-
red.sk alebo telefonicky na 
031/7892094, klapka 189. 
  ZuZana sLahuČková 

foto: MsÚ sereď

Stará časť cintorína na Ka-
sárenskej ulici dostala nové 
osvetlenie. Ide o vysokoúspor-
né reflektory s nastaveným 
uhlom svietenia pre minima-

lizovanie svetelného smogu. 
22 kusov LED reflektorov má 
prispieť nielen k energetickej 
úspore, ale tiež k vyššiemu 
komfortu návštevníkov poh-

rebiska, keďže ich osadením 
sa podarilo zlepšiť svetlotech-
nické podmienky. 

Bezpečnosť cintorína sa 
zvýši aj po osadení nového 

kamerového systému, ktorý 
Mestská polícia Sereď plánuje 
realizovať v najbližšom obdo-
bí. 
  (Zs)

Aby mesto vyšlo v ústrety požiadavkám obyvateľov, 
ktorí majú záujem odovzdávať svoje odpady aj  
v neskorších hodinách, upravuje sa prevádzkový čas 
Zberného dvora. 
 
Od tretieho apríla 2023 je prevádzka mestského 
Zberného dvora nastavená nasledovne. 
 
Pondelok zatvorené 
Utorok 7.00 - 15.00 (obedňajšia prestávka 12.00 - 12.30) 
Streda 7.00 - 17.00 (obedňajšia prestávka 12.00 - 12.30) 
Štvrtok 7.00 - 15.00 (obedňajšia prestávka 12.00 - 12.30) 
Piatok 7.00 - 14.00 (obedňajšia prestávka 12.00 - 12.30) 

Sobota 7.00 - 14.00 (obedňajšia prestávka 12.00 - 12.30) 
Nedeľa zatvorené
 
Kontakt:
Zberný dvor mesta Sereď 
Cukrovarská ulica č. 4347 
Sereď 92601 
TEL. 031 787 41 03
 
Viac informácií o Zbernom dvore.
https.//www.sered.sk/s210_zberny-dvor-mesta-sered

ZuZana sLahuČková

Vďaka sponzorovi bolo 
vynovené ihrisko na A. Hlinku

Cintorín má nové osvetlenie, bude aj bezpečnejší

Zberný dvor mesta mení svoje 
prevádzkové hodiny

Prázdniny sú síce ešte ďa-
leko, no mnohí rodičia si 
už teraz plánujú dovolenky. 
Mimo času stráveného s ro-
dičmi alebo starými rodičmi 
je potrebné deťom zostatok 
voľných dní určitým spôso-
bom vyplniť. Najlepšie na to 
sú letné tábory.

Ako minulý rok, aj počas 
tohto leta ponúka  ŠKF Se-
reď  všetkým mladým špor-
tovcom možnosť zapojiť sa 
do letného futbalového kem-
pu, ktorý sa bude konať v are-
áli ŠKF Sereď v dvoch termí-
noch – turnusoch:
prvý termín v dňoch 3. – 7. 
júla 2023
druhý termín v dňoch 10. – 
14. júla 2023

 
Detský futbalový tábor je or-
ganizovaný pre deti, ktoré sa 
radi hýbu a zaujímajú sa o 
futbal. Tieto tábory ponúkajú 
detom možnosť zlepšiť svoje 
futbalové zručnosti, naučiť 
sa nové taktiky v hre a zá-
roveň stráviť čas so svojimi 
rovesníkmi, ktorí majú rov-
naký záujem o futbal. V rám-
ci  tábora sa deti zúčastňujú 
tréningov, zápasov a rôznych 
aktivít zameraných na zlep-
šenie ich fyzickej kondície 
a technických zručností. 
Okrem toho ŠKF organizuje 
pre deti aj zábavné aktivity, 
aby sa mohli aj zabaviť, spo-
znať nových ľudí a zároveň si 
užívali zábavné leto s roves-
níkmi.

 
Tento rok pôjde 
o 4. ročník futbalového 
kempu
Športový riaditeľ Miroslav 
Greguška vysvetľuje podrob-
nosti:   Deťom bude zabez-
pečená takmer celodenná 
starostlivosť od 8:00 – 16:30 
a  prísun poriadnej dávky 
športu.   Letný futbalový 
kemp  je denným táborom, 
čo znamená, že deti ráno pri-
veziete a  po olovrante v  po-
poludňajších hodinách si ich 
zasa vyzdvihnete. V  rámci 
denného tábora je pre deti 
zabezpečené:

 
• dva plnohodnotné futbalo-
vé tréningy – denne,
• množstvo súťaží,
• dohľad nad deťmi kvalifi-

kovanými trénermi,
• výživná strava (desiata, 
obed, olovrant),
• mimofutbalové zábavné 
aktivity,
• výstroj na kemp (dres a tre-
nírky),
• celodenný pitný režim,
• dohľad zdravotníka

 
Ako prihlásiť svoje dieťa?
Nezáväzná registrácia bude 
prebiehať  do 31. mája 2021. 
ŠKF Sereď informuje, že po 
tomto termíne sa určí, či sa 
budú konať oba turnusy, ne-
odkladajte to na poslednú 
chvíľu, počet detí na daný 
turnus je obmedzený.  Dieťa 
môžete prihlásiť   emailom 
na skfseredakademia@gma-
il.com, kde vám bude zasla-
ný formulár na vyplnenie. 
Po jeho odoslaní a zaplatení 
zálohy 50 eur (záloha je vrat-
ná po 10.6.2023 len v prípade 
zrušenia kempu zo strany 
organizátora) bude všetkým 
účastníkom včas zaslaný 
kompletný program s  pres-
ným harmonogramom, ako 
aj pokynmi. Všetky ďalšie 
potrebné informácie o Let-
nom futbalovom kempe 2023 
nájdete  na stránke https://
www.skfseredfutbal.sk/ a 
https://www.facebook.com/
seredskysk.   V  prípade ďal-
ších informácii stačí zavo-
lať na telefónne číslo  0908 
904  585  športovému riadi-
teľovi mládeže Miroslavovi 
Greguškovi.

 
Koľko stojí futbalový 
kemp a pre koho je 
určený?
Určený je pre všetkých špor-
tových nadšencov, ktorí si 
chcú spríjemniť prázdniny 
a zažiť kopec zábavy. Stačí, ak 
je dieťa vo veku od 6 do 15 ro-
kov  a  má záujem o  športové 
aktivity. V záujme zabezpeče-
nia kompletnej starostlivosti 
je cena kempu určená na 160 
eur. Ak je dieťa hráčom ŠKF 
Sereď, poplatok je  130 eur. 
(zdroj ŠKF Sereď)   Doprajte 
vašim deťom plnohodnotne 
strávený čas, na ktorý len 
tak nezabudnú. ŠKF Sereď už 
teraz chystá pre deti prekva-
penia a  tešia sa na každého 
jedného účastníka.

 Iveta tóthová

Prihláste už teraz svoje dieťa 
na letný futbalový kemp
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Bohužiaľ, táto téma naše 
mesto zatiaľ viac rozdeľuje 
ako spája. Aj preto sa pokúsim 
objasniť niektoré súvislosti a 
to, čo vnímam ako nevysvet-
lené.

 
Problematiku futbalu by 
som rozdelil na dve časti:
Prvou je rekonštrukcia štadió-
na – premárnená dvojmilió-
nová dotácia, dôsledkom čoho 
je budova a areál štadióna v 
stave na zaplakanie, aj vypad-
nutie z Fortuna ligy.

Druhou je samotná futbalo-
vá akadémia – 12 mládežníc-
kych kategórií, zázemie celej 
futbalovej akadémie s plate-
nými trénermi, ako i A muž-
stvo ktoré hrá 3. ligu.

 
Ako je to s dotáciami pre 
futbalovú akadémiu?
Futbalová akadémia v Seredi 
má od vypadnutia A mužstva 
z Fortuna ligy finančné prob-
lémy a je viac odkázaná na 
financie z mesta. Je úplne po-
chopiteľné, že futbalový klub 
sa snaží zaplátať diery vo svo-
jom rozpočte.

Mesto Sereď dlhodobo pod-
poruje fungovanie športových 
klubov či združení na území 
mesta dvomi spôsobmi:

1. čiastočným hradením ná-
kladov na údržbu a prevádzku 
športovísk niektorým klubom 
a 2. prideľovaním dotácie z 
rozpočtu mesta cez každoroč-
ne vyhlasované výzvy.

 Prerozdelenie vyčlenených 
financií z rozpočtu mesta na-
vrhuje v tomto prípade Škol-
ská, športová a bytová komi-
sia. Dotácie sú delené medzi 
približne 20 rôznych klubov, 
či združení mesta a k poslanci 
môžu prideliť aj určité finan-
cie samostatne pre nimi zvo-
lené O.Z. alebo klub.

 V roku 2018 bolo z rozpočtu 
mesta na podporu telovýcho-
vy a športu vyčlenených 190 
000 eur.

V roku 2019 to bolo opäť 190 
000 eur a následne na druhý 
polrok bola dodatočne schvá-
lená suma 20 000 eur, rozdele-
ných bolo teda 214 100 eur.

V roku 2020 sa pôvodne roz-
deľovala suma 200 000 eur, 
neskôr kvôli finančnej neis-
tote spôsobenej covidom, sa 
suma znížila na 150 000 eur a 
ku konca roka sa opäť navýši-
la na pôvodných 200 000 eur.

V roku 2021 komisia rozde-
ľovala sumu 230 000 eur.

V roku 2022 opäť 230 000 
eur. V tom roku ŠKF Sereď z 

dôvodu nevyhovujúceho šta-
dióna vypadla z 1. ligy, čím zá-
roveň prišla aj o časť svojich 
finančných zdrojov z Fortuna 
ligy. Vedenie ŠKF v tejto súvis-
losti požiadalo Mesto Sereď o 
schválenie mimoriadnej do-
tácie vo výške 97 000 eur, aby 
udržali mládežnícke kategó-
rie a zároveň aby mohli za-
bezpečiť štart A mužstva v 3. 
lige. Aby mesto futbal podpo-
rilo, požadovaných 97 000 eur 
pre futbal vo svojom rozpočte 
nielen našlo, ale aj schválilo 
zmenu svojho všeobecne zá-
väzného nariadenia, aby dotá-
cia mohla byť poskytnutá v sú-
lade s pravidlami. Osobne som 
vtedy navrhoval navýšiť dotá-
ciu na 120 000 tak, aby mohli 
byť podporené aj iné športové 
kluby, čo však neprešlo.

V roku 2023 sa nám ako Mes-
tu podarilo, napriek obrovskej 
finančnej neistote v závere mi-
nulého roka a neúmerne zvý-
šeným výdavkom v rôznych 
oblastiach, udržať poskytova-
nú dotáciu vo výške 230 000 
eur. Aby sa však v čase, kedy 
nebolo jasné, ako zostavovať 
rozpočet nezopakoval scenár z 
roku 2020, mesto rozdelilo do-
tácie na prvý polrok vo výške 
130 000 a na druhý polrok je v 

rozpočte plánovaných ďalších 
100 000 eur.

Zo žiadanej sumy o dotáciu 
bolo ŠKF, vzhľadom na celko-
vý balík rozdeľovaných finan-
cií, bola komisiou a následne 
mestským zastupiteľstvom 
schválená len časť. Rovnako, 
ako mali len čiastočne pokryté 
svoje požiadavky aj iné športo-
vé kluby. Chápem však aj roz-
diel v tom, že niektoré kluby 
majú profesionálnych tréne-
rov, prípadne hráčov a iné nie.

Každý klub, a to nie len v na-
šom meste, sa pasuje nielen s 
finančnými problémami, ale 
aj s neistotou pri zostavova-
ní rozpočtov. Balík financií je 
však len jeden a komisia ho 
musí rozdeliť medzi žiadate-
ľov čo najspravodlivejšie.

 
Ako situáciu riešime?
O finančných problémoch 
ŠKF a futbalovej akadémie 
ma, rovnako ako poslancov, 
informoval na pracovnom 
stretnutí dňa 16. februára 2023 
aj Miroslav Greguška, športo-
vý riaditeľ mládeže ŠKF Sereď. 
Pre pokračovanie mužstva v 
3. lige a zachovanie mládež-
níckych kategórií v meste 
požiadal navýšiť dotáciu na 
prvý polrok o sumu 72 561 eur. 

Na tomto stretnutí viacerí 
poslanci vyjadrili nesúhlas s 
výškou požadovanej dotácie. 
Následne som s predstaviteľ-
mi ŠKF absolvoval ešte 3 pra-
covné stretnutia.

Dobrou správou je, že spo-
lu s prednostkou MsÚ sme v 
rozpočte našli zdroje, odkiaľ 
by mohla byť financovaná 
dotácia na spomínanú žia-
dosť športového riaditeľa ŠKF 
Sereď. Je však na rozhodnutí 
mestského zastupiteľstva, či 
bude s takouto dotáciou sú-
hlasiť. Aj o tomto probléme 
budem spolu s poslancami a 
predstaviteľmi ŠKF diskuto-
vať na najbližšej pracovnej 
porade, ktorú som zvolal.

 
Poplatky rodičov
Medzičasom akadémia na-
výšila poplatky pre rodičov a 
nastala optimalizácia niekto-
rých kategórií mládežníckeho 
futbalu, o čom som bol ako pri-
mátor informovaný.

Od prezidenta ŠKF mám jas-
ne potvrdené, že odhlásením 
dvoch kategórií zo súťaží ne-
prišlo k tomu, že by niektoré 
deti nemohli ďalej trénovať, 
len boli presunuté do iných 
kategórií.

Rád by som uviedol na pra-

vú mieru, že o výške poplat-
kov pre rodičov nerozhoduje 
mesto, nerozhoduje o nich ani 
športový riaditeľ, ale Dozorná 
rada ŠKF Sereď. Rozumiem, že 
navýšením poplatkov sa môže 
pre niektoré rodiny stať futba-
lová akadémia náročnou, av-
šak mesto sa aj naďalej snaží v 
rámci svojich možností futbal 
v meste podporovať.

 Je v mojom záujme, aby deti 
v Seredi aj naďalej športovali. 
Nie je v mojej kompetencií vrá-
tiť poplatky na pôvodnú výšku, 
ale je v mojom záujme, aby fut-
bal a rovnako aj iné športy, pri-
oritne mládežnícke kategórie 
v Seredi mali svoje stabilné a 
podporované zázemie.

Do budúcna verím, že sa 
nám podarí nastaviť lepší mo-
del poskytovania dotácií tak, 
aby jednotlivé kluby mali väč-
šiu finančnú istotu. Zároveň, 
aby si v dostatočnom predsti-
hu vedeli nastaviť svoje roz-
počty na sezónu, ktoré budú 
zodpovedať reálnym možnos-
tiam dotácií od Mesta Sereď. 
Spolu s poslancami a predsta-
viteľmi klubov budeme hľa-
dať riešenia, ktoré podobným 
situáciám predídu.

 Ing. onDrej kurbeL, 
primátor mesta 

Čerstvou novelou nariadenia 
mesta sú doplnené lokality, 
kde je umožnené predávať 
výrobky, či poskytovať služ-
by v rámci organizovaných 
podujatí. Sereď týmto krokom 
vyšla v  ústrety  reálnym po-
trebám, s  ktorými sa v  praxi 
stretáva.

Na programe dnešného 

rokovania mestského zastu-
piteľstva bol aj bod o spoplat-
ňovaní záberov verejného 
priestranstva v  súvislosti 
s  predajom. Jedná sa o  do-
časné predajné miesta, aké 
poznáte napríklad pri ho-
dových slávnostiach, jedno-
razových kultúrnych, spo-
ločenských, či športových 

podujatiach.  „V návrhu vše-
obecne záväzného nariade-
nia sú doplnené konkrétne 
miesta Námestie slobody 
(malý park), Športová ulica 
(spevnená plocha pred vstu-
pom do areálu futbalového 
štadióna) a  verejný chodník 
pri kaplnke na Šulekovskej 
ulici. Týmto krokom dávame 

do súladu platné predpisy 
mesta s potrebami, ktoré vy-
plývajú z praxe. Tieto tri zná-
me lokality sú aj v čase mimo 
mestských podujatí vyhľadá-
vané predajcami občerstve-
nia, či výrobkov a  doteraz 
sme im nemohli udeľovať 
súhlasy k predaju,“ objasnila 
vedúca právneho oddelenia 

mesta Sereď Daniela Vargo-
vá a  dodala, že doteraz bolo 
reálnym problémom prizvať 
akéhokoľvek predajcu,  ak 
sa jednalo o  malé podujatie, 
ktoré si chcelo zorganizovať 
napríklad akékoľvek mest-
ské občianske združenie, či 
športovci.

Schválením novely vše-

obecne záväzného nariade-
nia sa teda v Seredi otvorili 
nové možnosti pre organizo-
vanie aj menších podujatí vo 
verejnom priestranstve a to 
aj za prítomnosti predajcov, 
ktorí dokážu poskytnúť pod-
ujatiam kvalitnejšie zázemie.

 ZuZana sLahuČková, refe-
rent komunikácie MsÚ sereď     

Západoslovenský klub Alfa 
Romeo v spolupráci s ITA-
LIAN CARS & MOTORCYCLES 
CLUB SLOVAKIA a Vetran Car 
clubom Sereď usporiadali 
16.apríla 2023 Stretnutie priaz-
nivcov talianskych áut. Podu-
jatie sa minulý rok stretlo s 
veľkým úspechom a preto sa 
ho organizátori rozhodli zopa-
kovať aj túto jar.

  V priestoroch Old Timer 
múzea sa stretli desiatky nad-
šencov a majiteľov automobi-
lov z celého regiónu, ktorých 
spája láska k talianskej ele-
gancii i športovému dizajnu. 
Stretnutia takéhoto druhu 
sa konajú pravidelne, vždy v 
inom meste s cieľom ukázať, 
že existuje silná komunita 
fanúšikov automobilov znač-
ky Alfa Romeo, Fiat či Lancia. 
Okrem toho takéto podujatia 
pomáhajú zvýšiť povedomie 
o klube Alfa Romeo, ktoré si 
postupne získava stále viac 

členov.
Každý fanúšik talianskych 

áut a starej, ale krásne zreno-
vovanej automobilovej tech-
niky, ktorý sem zavítal si mo-
hol vypočuť aj komentovanú 
prezentáciu. Zúčastnení maji-
telia áut návštevníkom nielen 
ukázali svoje stroje, ale prezra-
dili viac aj o údržbe a starostli-
vosti o svoje veterány. Zároveň 
mohli medzi sebou zdieľať 
svoju vášeň a skúsenosti s os-
tatnými nadšencami.

Stretnutie priaznivcov ta-
lianskych automobilov bolo 
pre mnohých skutočným zá-
žitkom. Organizátori sa sna-
žili vytvoriť príjemné pros-
tredie pre všetkých návštev-
níkov. Tí zároveň mohli počas 
akcie obdivovať aj historické 
vozidlá Veteran car klubu Se-
reď, ktoré sú vystavené ako 
stála expozícia v Old Timer 
múzeu.

Iveta tóthová

Primátor Ondrej Kurbel: O seredskom 
futbale a dotáciách na šport 

Mesto rozšírilo lokality pre trhových predajcov, 
prínos majú pocítiť aj organizátori podujatí

V Seredi sa konalo stretnutie priaznivcov talianskych áut
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Rady šité na mieru a podpora, ktorú potrebujete. Dlhoví po-
radcovia Vám poskytnú bezplatnú pomoc a  vytvoria plán 
riešenia pre Vašu konkrétnu situáciu.

Viac informácií na www.pomahamedlznikom.sk
 MInIsterstvo Práce, 
soc. vecí a roDIny sr 

Ekonomické, právne 
a psychologické 
poradenstvo: 
bezplatná pomoc 
pre dlžníkov

V  júli 2022 sme avizovali 
zriadenie novej onkologic-
kej ambulancie v Seredi. 
Vplyvom nepredvídateľ-
ných okolností sa otvorenie 
muselo odložiť, no dnes už 
ambulancia prijíma prvých 
pacientov. Nachádza sa v 
priestoroch polikliniky ulici 
Ivana Krasku v budove B na 
1. poschodí.
 

Ordinačné hodiny 
a objednávanie
Ordinačné hodiny budú v pra-
covné dni  od 7:00 do 14:00 ho-
diny od pondelka do piatka. V 
prípade záujmu o vyšetrenie, 
liečbu alebo konzultáciu môžu 
pacienti volať  na tel. číslo 0919 
176 653.

 
Poskytované služby
MUDr. Kristína Rumanová 

hovorí, že nová onkologická 
ambulancia bude poskytovať 
služby zamerané na liečbu a 
dispenzarizáciu onko pacien-
tov i paliativnu onkológiu.  „ 
V  ambulancii robíme kom-
plexné vyšetrenie, rozbor krvi, 
podávanie chemoterapie či 
úľavové punkcie. Všetko podľa 
individuálnych potrieb pacien-
ta,“  uviedla.

 
Iná poisťovňa – iný režim
Ambulancia má zatiaľ za-
zmluvnené zdravotné poisťov-
ne Union a Dôvera. So Všeobec-
nou zdravotnou poisťovňou 
je síce zmluva podpísaná ale 
ešte nie je schválená. No aj títo 
poistenci môžu ambulanciu v 
prípade potreby navštíviť. Pod-
robné informácie ohľadom po-
isťovní Vám poskytnú osobne 
v ambulancii alebo na tel. čísle 
0919 176 653.

 
Ľudskosť, psychická pohoda 
a krátka čakacia doba
MUDr. Kristína Rumanová 

bude jednou z lekárov, ktorí 
budú v ambulancii ordino-
vať. Deväť rokov pracovala 
na uznávanom Masaryko-
vom onkologickom ústave v 
Brne. „V ambulancii chceme 
preferovať ľudskosť a  psy-
chickú pohodu pacientov, 
ktoré sú pri onkologickom 
ochorení veľmi dôležité.   
Našim cieľom sú napríklad 
krátke čakacie doby na vy-
šetrenia. Mnohí pacienti k 
nám budú pravidelne chodiť 
na podávanie liečiva dlhší 
čas, takže si určite s niekto-
rými vybudujeme aj užší 
vzťah.   Onkologické ocho-
renie je pre pacientov veľmi 
náročné aj po psychickej 
stránke, preto sme si vedomí, 
že v určitých prípadoch bude 
nutné pacientov vypočuť ale-
bo im poradiť.  Môžem sa za-
ručiť, že pacienti v nás nájdu 
nielen zdravotnícky personál 
ale aj oporu,“   dodala MUDr. 
Rumanová. 

Iveta tóthová

Otvorenie novej onkologickej 
ambulancie na poliklinike v Seredi

Členovia Slovenského rybár-
skeho zväzu v Seredi sa už 
roky príkladne starajú o svoje 
revíry. Okrem zarybnenia vod-
ných plôch, výlovu, úprav te-
rénu či prikrmovaniu, pravi-
delne čistia aj okolitú prírodu. 
Niekoľkokrát do roka organi-
zujú brigády, v rámci ktorých 
zbierajú rôzny odpad, ktorý 

tam počas vychádzok zane-
chávajú nezodpovední ľudia. 
Ďalej odstraňujú nežiadúce 
dreviny, upravujú prístupové 
cesty a starajú sa aj o lovné 
miesta.  Skupinka dobrovoľ-
níkov tento rok počas marca   
vyčistila brehy vodných plôch 
v Hornom Čepeni, Bábe, Pus-
tých Sadoch a Šintave.

Seredskí rybári vyčistili 
okolie vodných revírov
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 www.zaraz.sk      0915 494 713
TP233022379

KRTKOVANIE
ČISTENIE A MONITORING KANALIZÁCIE

0905 351 406
WWW.KRTKOVANIEZSK.SK

ČISTENIE LAPAČOV TUKOV

TP223061379

TP233170157

TP233022382

TP223021739

TP233061194

Náplň práce:
- Manipulácia a organizácia tovaru v rámci skladu, obsluha motorového

vozíka/Retrak, zaskladňovanie a ukladanie tovaru do regálov
- Balenie a príprava objednaného tovaru, pravidelné inventúry
Požadujeme:
- Skúsenosti s prácou na obdobnej pozícii sú vítané
- Oprávnenie na VZV (v prípade potreby - školenie zabezpečí firma)
- Dobré matematické a analytické myslenie, precíznosť, presnosť
- Fyzická zdatnosť, samostatnosť, správna orientácia v sklade 
Ponúkame:
- Motivačné finančné ohodnotenie /od 1000 eur /
- Výkonnostný a dochádzkový bonus
- Práca na jednu, dve a tri zmeny – podľa záujmu
Miesto výkonu práce: Gáň – SCM Logistics, s.r.o. – strategicky logistický 
partner pre spoločnosť SAMSUNG.

Náplň práce:
- Kontrola tovaru - inbound, outbound, práca zo skenerom - skenovanie
- Manipulácia s tovarom v rámci skladu lepenie, čistenie, baliace práce
- Riešenie reklamácií, denné reporty, pravidelné inventúry
Požadujeme:
- Skúsenosti s prácou so skenerom sú vítané
- Fyzická zdatnosť, samostatnosť, precíznosť, presnosť, logické myslenie
- Ochota pracovať na 3 zmeny
Ponúkame:
- Motivačné finančné ohodnotenie / od 900 eur /
- Výkonnostný a dochádzkový bonus
- Práca na 3 zmeny
Miesto výkonu práce: Gáň – SCM Logistics, s.r.o. – strategicky logistický 
partner pre spoločnosť SAMSUNG.

V prípade záujmu nás prosím kontaktujte:
SCM Logistics, s.r.o.
Tel.č.: +421 910 940 950
E-mail: tjonas@scmlogis.com

V prípade záujmu nás prosím kontaktujte:
SCM Logistics, s.r.o.
Tel.č.: +421 910 940 950
E-mail: tjonas@scmlogis.com

Inšpektor/SkladníkVodič VZV/Skladník

Kvôli mnohým otázkam čitateľov znovu zverejňujeme adresu firmy 
KVATROFIN s. r. o., ktorá sa úspešne zaoberá predajom vlasovej 
kúry SALON TEXTURES. Je to KVATROFIN s. r. o., ul. Lichardo-
va 10, 909 01 Skalica, 034/664 74 35, www.vlasovakura.sk

PROBLÉMY S VLASMI

Prednedávnom sme priniesli 
rozhovor s vedením tejto firmy 
o problematike vypadávania vla-
sov a o výrobkoch SALON TEX-
TURES, ktoré táto firma veľmi 
úspešne uviedla na tuzemský trh. 
Dozvedeli sme sa o prípravkoch, 
ktoré vyvinuli podľa najnovšej 
technológie špičkoví odborníci z 
USA. Kompletná vlasová kúra sa 
skladá z terapeutického vlasového 

šampóna za 23 € a kondicionéra 
za 16 €. Podľa obrovského ohlasu 
spokojných zákazníkov sa konečne 
osvedčil preparát, ktorý skutočne 
zastaví padanie vlasov a obnoví ich 
nový rast. Zároveň nás zástupcovia 
firmy ubezpečili, že tieto príprav-
ky je možné získať nielen v mieste 
firmy, ale veľmi rýchlo vybavujú 
písomné aj telefonické objednávky, 
a to zaslaním tovaru na dobierku.

  

NOVÝ SLOVENSKÝ ČASOPIS 
PRE ŠIKOVNÉ RUKY  
A ÚTULNÝ DOMOVOna vie

V novom čísle sme  
pre vás pripravili 

NOVÉ ČÍSLO SI PÝTAJTE  
VO VAŠOM STÁNKU

•  Návod, ako si uháčkovať vzdušný 
letný top, na dovolenku aj do práce. 

•  Strih na tašku, ktorú už nedáte 
z ruky, taká je praktická. 

•  Chcete spraviť svojmu psíkovi 
elegantný obojok? Ponúkame návod. 

•  Pre tých, čo radi vyšívajú, je tu 
nádherná dečka s kosatcom, skúsiť 
môžete aj stužkové vyšívanie 
a vyrobiť si brošňu, sponu  
do vlasov a krabičku. 

TP223021454

 

Dedinská 102, Dedinská 102, 
Trnava-Modranka
0905/613 448
www.dechti cky.sk 

Dedinská 102, Dedinská 102, 
Trnava-Modranka
0905/613 448
www.dechti cky.sk

Široký sortiment
letničiek
Široký sortiment
letničiek

TP233061194

Alzheimercentrum Piešťany n.o., 
špecializované zariadenie

z dôvodu navýšenia
kapacít lôžok po rekonštrukcii

prijme nových klientov
s Alzheimerovou chorobou

alebo stareckou
demenciou rôzneho typu.
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Predstavujeme vám poslancov Mestského
zastupiteľstva v Seredi – dokončenie

Poslanci za volebný 
obvod č. 3
 

  

Mária Fačkovcová, Ing., ma-
nažérka (v čase pred kona-
ním volieb), nezávislá kan-
didátka, počet hlasov vo voľ-
bách 580
 
1. Aký je Váš názor na nové 
zloženie poslaneckého 
zboru?
V  prvom rade chcem poďako-
vať všetkým svojím voličom 
za prejavenú dôveru mne i 
celému #teamOndro. Zastupi-
teľstvo pre toto nové volebné 
obdobie bude tvoriť aj 13 no-
vých poslancov, čo je určite 
veľká zmena. S väčšinou z nich 
sa osobne poznám. Všetkých 
nás spája vôľa a ochota pomôcť 
nášmu mestu, máme veľa prie-
nikových oblastí zo svojich vo-
lebných programov, dúfam, že 
spoločnou spoluprácou všetci 
napomôžeme k ich naplneniu.
 
2. Ako by ste zhodnotili 
prácu MsZ za uplynulé 
štyri roky? Čo považujete 
za najväčší úspech a čo za 
neúspech?
Bolo to ťažké a výnimočné ob-
dobie, aké tu doteraz nebolo. 
Takmer dva roky sme sa na 
seba pozerali cez respirátory 
a  rúška, takmer polovica ob-
dobia bola poznačená covid-
-pandémiou, potom vojnou 
u  našich susedov. Všetko bolo 
sťažené, ale pracovali sme. Pre-
to   vďaka za spoločnú prácu 
všetkých kolegov-poslancov 
i členov v komisiách, vďaka za 
každú odsúhlasenú a  vykona-
nú investíciu i službu  v meste.

Čo ma najviac mrzí je, že sa 
väčšina poslancov zastupiteľ-
stva nedokázala postaviť proti 
nezákonnému zbaveniu posla-
neckého mandátu jedného náš-
ho kolegu a že poslanci stratili 
kontrolu nad rekonštrukciou 
futbalového štadiónu tým, že 
jeho realizáciu má na starosti 
mestom zriadená spoločnosť 
SMS s.r.o.
 
3. Čo by podľa Vás mali byť 
tri najväčšie priority, ktoré 
by mali byť v meste Sereď  v 
prvom rade vykonané alebo 
uskutočnené?
Najdôležitejšie pre nás poslan-
cov bude schváliť   rozpočet na 
rok 2023 – najdôležitejší finanč-
ný dokument. Čaká nás to už na 
prvom riadnom zastupiteľstve . 

A to tak, aby sme aj v tejto ne-
jasnej a ťažkej situácii dokázali 
finančne zabezpečiť chod mes-
ta, všetky   služby obyvateľom, 
ale aj stanovené ciele a úlohy.
Za veľmi dôležitú považujem aj 
spoluprácu všetkých poslancov 
a ich podporu pri presadzovaní 
zmien v našom meste počas ce-
lého volebného obdobia.
 
4. Kde vidíte v čase súčasnej 
inflácie, zdražovania energií, 
nižších podielových daní od 
štátu miesto na šetrenie?
Verím, že v spolupráci i s odbor-
níkmi   môže byť vypracovaný 
nejaký program zohľadňujúci 
toto šetrenie – na energiách 
určite zahrňujúci budovanie 
fotovoltaických elektrární na 
mestských budovách, tepel-
né vyregulovanie zateplených 
mestských budov(aby nedo-
chádzalo k zbytočnému preku-
rovaniu budov), smart systémy 
verejného osvetlenia, využitie 
geotermálneho vrtu pri vyku-
rovaní a i..... V krajnom prípade 
aj krátenie dotácií občianskym 
združeniam a  športovým klu-
bom- verím , že až k  takýmto 
krokom  nebudeme musieť pri-
stúpiť.

Oľga Buchová, zdravotná pra-
covníčka, nezávislá kandidát-
ka, počet hlasov vo voľbách 
602
 
1. Aký je Váš názor na nové 
zloženie poslaneckého 
zboru?
Nakoľko som novým členom v 
poslaneckom zbore tak neviem 
zhodnotiť prácu predošlých po-
slancov, ale verím že nové zlo-
ženie bude prínosom pre mesto 
Sereď ako aj jeho obyvateľov.
 
2. Ako by ste zhodnotili prácu 
MsZ za uplynulé štyri roky? 
Čo považujete za najväčší 
úspech a čo za neúspech?
Taktiež ako som spomínala 
pri prvej otázke ťažko sa mi 
hodnotí práca MsZ, za najväč-
ší úspech  považujem revita-
lizáciu parku na ul. D. Štúra a 
úpravu chodníkov a ich okolia 
na Cukrovarskej ul., za najväčší 
neúspech považujem  aktuálny 
stav futbalového štadiónu.
 
3. Čo by podľa Vás mali byť 
tri najväčšie priority, ktoré 
by mali byť v meste Sereď  v 
prvom rade vykonané alebo 
uskutočnené?

priorita č.1 - zrekonštruovanie 
železničného mostu  + vybudo-
vanie samostatného chodníka 
pre peších na cintorín, prioro-
ta  č.2 - zrekonštruovanie fut-
balového štadiónu, priorota  č.3 
- dokončiť realizáciu  optickej 
siete v nepokrytých častiach 
mesta
 
4. Kde vidíte v čase súčasnej 
inflácie, zdražovania energií, 
nižších podielových daní od 
štátu miesto na šetrenie?
Z môjho pohľadu by sa dalo 
ušetriť na mestskom osvetle-
ní, stačilo by nastavenie podľa 
zimného a letného času.

Jozef Sečen, Ing., živnostník, 
nezávislý kandidát, počet 
hlasov vo voľbách 572.
 
1. Aký je Váš názor na nové 
zloženie poslaneckého 
zboru?
Nové zloženie poslaneckého 
zboru vyšlo z hlasovania obča-
nov tohto mesta a preto ho tre-
ba akceptovať. Verím že všetci 
zvolení poslanci  kandidovali s 
presvedčením pomôcť mestu 
a občanom. Podstatné je aby 
rozhodnutia MZ bolo akcepto-
vateľné pre väčšinu občanov 
mesta, lebo 100% spokojnosť s 
uzneseniami MZ nikdy nebude.
 
2. Ako by ste zhodnotili prácu 
MsZ za uplynulé štyri roky? 
Čo považujete za najväčší 
úspech a čo za neúspech?
Zhodnotenie činnosti predchá-
dzajúceho MsZ je na   odchá-
dzajúcich, či novozvolených 
poslancoch. Oni sami vedia na-
koľko naplnili svoje predstavy, 
s ktorými vstupovali do verej-
nej funkcie. Z môjho pohľadu 
sa spravilo pomerne dosť práce 
ohľadom opráv mestských ko-
munikácií, školských a pred-
školských zariadení. Napriek 
tomu treba ešte veľa investícií 
do budovania detských ihrísk, 
opráv ciest, chodníkov a nie-
ktorých budov, ako je napríklad 
starý kultúrny dom.
 
3. Čo by podľa Vás mali byť 
tri najväčšie priority, ktoré 
by mali byť v meste Sereď  v 
prvom rade vykonané alebo 
uskutočnené?
Tých priorít by bolo asi viac, ale 
určite treba riešiť čo najskoršiu 
opravu a prerábku mosta cez 
železnicu tak, aby bol bezpečný 
aj pre chodcov eventuálne cyk-

listov. Riešenie statickej dopra-
vy (parkovanie) v meste a opra-
vy ciest a chodníkov aj mimo 
centra mesta. Napokon aj bu-
dovanie  detských ihrísk tiež v 
okrajových obytných zónach.
 
4. Kde vidíte v čase súčasnej 
inflácie, zdražovania energií, 
nižších podielových daní od 
štátu miesto na šetrenie?
Čo sa týka riešenia energetic-
kej krízy a potreby šetrenia, je 
treba povedať že toto nie je jav 
krátkodobý, ale trvalý. Energie 
zlacňovať nebudú a stropovanie 
cien je dlhodobo neudržateľné. 
Preto treba hľadať do budúcnos-
ti riešenia ktoré povedú k vyu-
žívaniu obnoviteľných zdrojov 
ako sú termálne vrty, fotovolta-
ika,  tepelné čerpadlá a solárne 
panely na ohrev vody. Samo-
zrejme že to bude vyžadovať 
značné investície, ktoré bude 
treba získavať aj z mimorozpoč-
tových zdrojov mesta.
 

Tomáš Karmažín,  Mgr., ob-
chodný manažér, DOBRÁ 
VOĽBA a Umiernení; STAROS-
TOVIA A NEZÁVISLÍ KANDI-
DÁTI, počet hlasov vo voľbách 
565
 
1. Aký je Váš názor na nové 
zloženie poslaneckého 
zboru?
Po niekoľkých rokoch dochádza 
k obmene poslaneckého zboru. 
Verím, že každý z  novozvole-
ných poslancov prinesie do 
mestského zastupiteľstva nové 
návrhy, ktoré pomôžu k rozvoju 
nášho mesta.
 
2. Ako by ste zhodnotili prácu 
MsZ za uplynulé štyri roky? 
Čo považujete za najväčší 
úspech a čo za neúspech?
Za najväčší úspech celého 
tímu mestského zastupiteľ-
stva považujem realizované 
veľké projekty, ako park na  D. 
Štúra, nové trhovisko, bežecká 
dráha na ZŠ Fándlyho a ZŠ Ko-
menského, vybudovanie ma-
terskej školy na D. Štúra tak, 
že je energeticky sebestačná. 
Zateplenie nájomných bytov 
na Čepeňskej ulici. Je to ho veľ-
mi veľa čo sa podarilo zrealizo-
vať za čo patrí celému vedeniu 
mesta Sereď poďakovanie. Za 
najväčší neúspech tohto voleb-
ného obdobia je nedotiahnu-
tá rekonštrukcia futbalového 
štadióna. Verím, že sa na konci 
nadchádzajúceho volebného 
obdobia budeme môcť tešiť  z 

krásneho  futbalového  areálu, 
ktorý  bude  slúžiť  všetkým ob-
čanom tohto mesta.

3. Čo by podľa Vás mali byť 
tri najväčšie priority, ktoré 
by mali byť v meste Sereď  v 
prvom rade vykonané alebo 
uskutočnené?
Musíme pracovať na navýšení 
počtu kapacít škôlok. Rozšíriť 
kapacity Domova sociálnych 
služieb a Domova dôchodcov 
v  Seredi a s farským úradom 
spolupracovať na výstavbe no-
vého pastoračného centra. Bu-
dovy kina Nova, Domu kultúry 
si zaslúžia nový šat a rovnako 
aj niektoré obchody v  rukách 
súkromníkov by mohli prejsť 
obnovou, aby architektonicky 
zapadli do okolitého priestoru. 
Prinavrátiť do mesta cestovný 
ruch, k tomu by mohlo dopo-
môcť obnovenie seredského 
campingu. Za pomoci mesta 
by malo prísť k  rozšíreniu ra-
dov lekárov a  ku  skvalitneniu 
zdravotníckych služieb na po-
liklinike.
 
4. Kde vidíte v čase súčasnej 
inflácie, zdražovania energií, 
nižších podielových daní od 
štátu miesto na šetrenie?
Mesto už nainštalovalo prvé 
vlastné fotovoltaické zdroje 
energie a v tomto trende treba 
pokračovať. Ďalej, prejsť na te-
pelné čerpadlá ako alternatív-
ne zdroje kúrenia, na ktoré štát 
poskytuje aj dotácie. Zakontra-
hovať plyn viacročnou viaza-
nosťou. Prilákať viac firiem do 
logistického parku.   Komuni-
kovať s  ďalšími samosprávami 
a ZMOSom o tom, ako spoločne 
prekonať ťažké obdobie. Sle-
dovať všetky výzvy na dotácie 
a zapájať sa do nich. A tlačiť sa-
mozrejme na štát, aby niektoré 
rozhodnutia nemali finančné 
dopady na samosprávy.
 

Rastislav Jurina,  Ing., PhD., 
technik, nezávislý kandidát, 
počet hlasov vo voľbách 481
 
1. Aký je Váš názor na nové 
zloženie poslaneckého 
zboru?
Poslanci mesta sú odborníci vo 
svojej profesnej činnosti a teraz 
to musíme ukázať v  poslanec-
kom zbore v  prospech mesta 
Sereď. Svojimi skúsenosťami 
a  znalosťami určite môžeme 
mestu len pomôcť. Seredčania 

si do mestského zastupiteľstva 
zvolili veľa nových poslancov. 
Verím, že nesklameme dôveru 
nielen našich voličov, ale všet-
kých občanov mesta.
 
2. Ako by ste zhodnotili prácu 
MsZ za uplynulé štyri roky? 
Čo považujete za najväčší 
úspech a čo za neúspech?
Hodnotiť prácu kohokoľvek je 
možné na základe jeho vytýče-
ných cieľov a ich splnenia, resp. 
za okolností, ktoré mali na to 
vplyv. Aké ciele si dalo predošlé 
zastupiteľstvo neviem. V  kaž-
dom prípade sa za uplynulé 
obdobie opravilo veľmi veľa 
cestných povrchov, chodníkov, 
investovalo sa do škôl, škôlok, 
detských a  športových ihrísk, 
rekonštrukcie tepelného hos-
podárstva a  dalo by sa vyme-
novať toho viac. Pri všetkých 
obnovách sa však trochu po-
zabudlo na Dom kultúry, ktorý 
by si po rokoch zaslúžil rekon-
štrukciu.
 
3. Čo by podľa Vás mali byť 
tri najväčšie priority, ktoré 
by mali byť v meste Sereď  v 
prvom rade vykonané alebo 
uskutočnené?
Najprv musíme zabezpečiť 
podmienky pre činnosť mes-
ta a  školských zariadení, aby 
sme prešli vzniknutou ener-
getickou situáciou. Potom to 
budú investičné projekty podľa 
aktuálnych výziev. Ja osobne 
by som ešte uvítal v Strednom 
a  Hornom Čepeni vybudovať 
detské a  športové ihriská. Vy-
riešiť statickú dopravu v  mes-
te a  to nielen na sídliskách 
a  v  centre mesta, ale uvažovať 
aj s  možnosťou záchytného 
parkoviska. Čaká nás obdobie, 
kedy bude v  rekonštrukcii že-
lezničný most. Jeho opravu 
nerealizuje mesto, avšak bude 
potrebné, pri posudzovaní jeho 
rekonštrukcie zo strany mesta, 
dbať na zvýšenú bezpečnosť 
chodcov a cyklistov.
 
4. Kde vidíte v čase súčasnej 
inflácie, zdražovania energií, 
nižších podielových daní od 
štátu miesto na šetrenie?
Vedenie mesta spolu s  poslan-
cami sa pustilo do šetrenia 
energií v  čase keď nás energe-
tická kríza vôbec netlačila. Pre-
to bude dôležité pokračovať vo 
využívaní lokálnych fotovol-
taických zdrojov a dobudovaní 
tepelného hospodárstva. Tieto 
investície budú mať dopad nie-
len na zníženia environmen-
tálneho zaťaženia, ale na cene 
za teplo ich pocítia obyvatelia 
mesta aj v peňaženkách. Sú to 
veľké investície, ktoré mesto 
nedokáže realizovať len z vlast-
ných zdrojov a  preto bude po-
trebné sledovať výzvy a vyu-
žiť všetky dostupné finančné 
možnosti ponúkané z  projek-
tov EU. Toto je asi v  tejto dobe 
najväčšia priorita a  patrila do 
bodu 3.

Vo voľbách 2022 si občania Serede zvolili svojich volených zástupcov. Poslanecký zbor je zložený z 19-tich poslancov mestského zastupiteľstva, 
z toho je 6 žien a 13 mužov. V nasledujúcich riadkoch vám prinášame dokončenie série ich odpovedí na štyri rovnaké otázky. Kontakty na mestské 
zastupiteľstvo sú zverejnené na webovej stránke mesta v sekcii kontakty MsZ.
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Lilien Štefaniková je mla-
dá športovkyňa zo Serede, 
ktorá sa už vyše štyri roky 
venuje lukostreľbe. Súťaží 
pod hlohoveckým športo-
vým klubom SPORTAcade-
my, ktorý má vlastný luko-
strelecký oddiel. O Lilien sme 
prvýkrát písali v roku 2021, 
odvtedy svoj talent v streľbe 
na cieľ postupne zdokona-
ľovala. Lukostreľba je veľmi 
náročná disciplína, ktorá si 
vyžaduje vysokú úroveň ko-
ordinácie, koncentrácie a aj 
fyzickej kondície.

V kategórii kadetiek, v kto-
rej Lilien súťaží, sú strelkyne 
od 14 do 17 rokov. Najnovší 
úspech si na svoje konto pri-
písala účasťou na finále Čes-
koslovenského pohára Beka-
ert Cup 2023 v Hlohovci, kde 
súťažiaci strieľali eliminačné 
súboje.

Hlavnou myšlienkou a 
cieľom súťaže Bekaert bolo 
spojiť najmä lukostreleckú 
mládež na Slovensku a v Če-
chách do spoločnej súťažnej 
konfrontácie a spopularizo-
vať tento rýchlo sa rozvíja-
júci šport. Takéto podujatie 
na Slovensku a v podstate 
ani v Čechách ešte nebolo. 
Išlo o spoločnú prezentáciu 
LK Sporta Hlohovec a Lu-
kostřelba Kroměříž. Na pod-
ujatí sa predstavilo viac než 

250 športovcov z viac než 40 
klubov a vo finálovej časti 
o umiestnenie bojovalo 118 

lukostrelcov a lukostrelkýň 
v rámci Čiech a Slovenska. 
Po štyroch kolách, ktoré sa 

strieľali striedavo v Čechách 
a na Slovensku, sa Lilien Šte-
faniková v kategórii kadetiek 

umiestnila na priebežnom 
piatom mieste a v závereč-
ných eliminačných súbojoch 

si vystrieľala konečné krásne 
druhé miesto.

 Iveta tóthová 

Lilien zo Serede si vystrieľala druhé 
miesto v československej súťaži

Počas veľkonočných sviat-
kov zamierili mladí adepti 
európskej hádzanej, tak isto 
ako každý rok, do stoveža-
tej Prahy, aby sa tu zmerali 
svoje schopnosti. Prague 
Handball Cupu sa zúčastni-
lo vyše 540 družstiev, ktoré 
svoje zápasy odohrali v 25 
halách. Turnaj priniesol veľa 
zaujímavých a oku lahodia-
cich zápasov. Medzi účast-
níkmi sa nestratili ani diev-
čatá HK Slávia Sereď, ktoré 
vzorne reprezentovali klub a 
mesto Sereď. Svojimi výsled-
kami a predvedenou hrou sa 
zaradili vo svojich kategóri-
ách medzi európsku špičku.

 Mladšie žiačky Slávie 
(medzi 76 družstvami) vo 
svojej skupine obsadili 
krásne 2. miesto, keď vo vy-
rovnanom zápase podľahli 
len rumunskému družstvu 
CSM Ploiešti, ktoré sa stalo 
celkovým víťazom, 12:18. Za 
predvedenú hru však zožali 
veľ pomere 15:12, aby v su-
sedskom derby v hektickom 
závere nestačili na HK Šaľa 
11:15. Celkové 9. miesto je 
pre mladé družstvo veľkým 
úspechom a pochvalu si za-
slúžia za predvedenú hru a 
bojovný výkon. Medzi strel-
kyňami turnaja obsadila 

Zara Sojková so 40 gólmi 17. 
miesto a Lea Fogelová s 39 
gólmi 19. miesto.
 
 Zostava: N. Chynoradská, 
J. Chudáčiková, L. Feranco-
vá – Z. Sojková, A. Sojková, T. 
Sojková, L. Fogelová, E. Chy-
noradská, L. Kreháková, N. 
Štrbová, K. Bédiová, K. Miklo-
šíková, E. M. Holičková, E. 
Gejdošová. 
 Tréneri: V. Štrbová, L. Soj-
ka.
 
Staršie žiačky si v konkuren-
cii 72 družstiev počínali ešte 
lepšie. Vo veľmi silnej základ-
nej skupine obsadili výborné 
1. miesto, keď rozhodujúci 
krok urobili dôležitým víťaz-
stvom nad Slaviou VŠ Plzeň 1 
v pomere 12:9. V tomto zápase 
zahrali dievčatá vynikajúco a 
počúvajúc pokyny z lavičky 
porazili fyzicky oveľa silnej-
šieho súpera a ani jednogólo-
vá prehra s VOC Amsterdam 
15:16 im neublížila. V pred-
kole najskôr deklasovali VŠ 
Slaviu Plzeň 2 29:19. V ďalšom 
rozhodujúcom stretnutí o 
postup do play-off sa stretli 
so švédskym Lodde Vikings, 
ktorý v základnej skupine 
porazil DAC Dunajskú Stre-
du. Zápas priniesol vyrov-

nanú a rýchlu hádzanú. Až v 
závere sa podarilo slávistkám 
odskočiť na dva góly a posled-
ným gólom z posledného 9 m 
hodu potvrdila víťazstvo 24:21 

E. Fogelová. Vo štvrťfinále na-
razili slávistky na dobre fyzic-
ké družstvo zo Žiliny, ktoré sa 
stalo aj celkovým víťazom. Po 
celkom vyrovnanom polčase 

akoby sa slávistky zľakli sú-
pera, začali robiť chyby, ťažko 
sa presadzovali cez robustnú 
a vysokú obranu a utrpeli pre-
hru 15:21. Celkové 5. miesto, 

ale hlavne predvedená hra a 
kolektívny prístup k zápasom 
zdobili toto družstvo.
 Celkovo najlepšou strelky-
ňou vo svojej kategórii sa 
stala zo 75 gólmi Emilie Fo-
gelová.

 Vo voľnom čase, ktorého 
bolo veľmi málo, si dievča-
tá stihli prezrieť historické 
pamiatky Prahy. Ďakujeme 
bývalým hráčkam a rodičom, 
ktorí prišli podporiť naše 
družstvá. Vďaka patrí diev-
čatám oboch družstiev za 
vzornú reprezentáciu a pre-
zentáciu svojej hry. Treba si 
vážiť, že klub z malého mes-
ta a fungujúci v skromných 
podmienkach sa nestratil na 
európskej mládežníckej há-
dzanárskej scéne.
 
 Zostava: S. Polášová, N. 
Barlová – E. Fogelová, M. Gá-
lová, E. Sojková, H. Moravčí-
ková, L. Blažková, L. Ončová, 
B. Sokolová, B. Nagyová, P. 
Hubináková, L. Fogelová, Z. 
Sojková. 
 Tréner a vedúci družstva: 
Mgr. M. Novák, M. Fogel, M. 
Ončo, J. Sokol.

 Projekt je realizovaný 
s finančnou podporou 

mesta sereď
MILan novák

Mladé seredské hádzanárky 
sa zaradili medzi európsku elitu



špOrt 13

V sobotu 29. apríla 2023 sa 
konal ďalší ročník jedného 
z najznámejších športo-
vých podujatí v meste - SE-
REDSKÝ BEH. Súťaž každo-
ročne pritiahne množstvo 
bežcov nielen zo Serede ale aj 
širokého okolia. Zapájajú sa 
školy, športové kluby, občian-
ske združenia aj široká verej-
nosť. Pretekajú rodiny s deť-
mi, žiaci, dorastenci, dospelí 
aj seniori. Dĺžky tratí boli 
rozdelené podľa kategórií na 
400 m, 550 m, 750 m, 5 km a 10 
km. Štart a cieľ jednotlivých 
behov sa konal v mestskom 
parku, ktoré je ideálnym 
miestom nielen na oddych a 
relax, ale aj športové vyžitie. 
Kým sa kratšie trate bežali 
iba po parku, tie dlhšie viedli 
aj po cyklotrase a priľahlých 
cestičkách. 

Športové podujatie organi-
začne zabezpečilo oddelenie 
ŠRKaŠ na Mestskom úrade 

v Seredi pod vedením Silvie 
Kováčovej. Partnerom pod-
ujatia boli: SEDITA Sereď a 
BRANMEDIA – outdoor agen-
cy. Organizačný tím niekoľko 
týždňov vopred zabezpečoval 
všetko potrebné, čo si po-
dobné súťaže vyžadujú. Od 
prípravy trate, prihlasovania 
účastníkov, zadováženie me-
dailí, diplomov až po oslovo-
vanie sponzorov. Bez nich by 
súťaž nebola taká atraktív-
na, preto patrí poďakovanie 
spoločnostiam: SAMSUNG 
Electronics Slovakia s.r.o., 
ecoPhone – Repasované 
iPhony, Naša domová sprá-
va, Správa majetku mesta 
Sereď, Mestský bytový pod-
nik, Viliam Balónik – PIKVIP, 
Hubert Sereď, Šintavan s.r.o., 
Denis Patráš – Centrum zdra-
vého tela, Daniela Korcová – 
kaderníctvo a holičstvo, Dol-
ce Italia – Talianske dobroty, 
a všetkým, ktorí akýmkoľvek 

spôsobom pomohli pri orga-
nizácii. Počas celého podu-
jatia bol zabezpečený pitný 
režim a občerstvenie. Na zá-
ver podujatia bola tombola, v 
ktorej prvou cenou bol veľký 
televízor.

Bežcov prišiel podporiť aj 
primátor mesta Ondrej Kur-
bel a viceprimátorka Má-
ria Fačkovcová. Registrácia 
účastníkov prebiehala nie-
koľko týždňov vopred. Tí, čo 
to nestihli alebo si účasť roz-
mysleli na poslednú chvíľu, 

tak mohli urobiť priamo na 
mieste. Bežcov na tratiach 
povzbudzovali rodinní prís-
lušníci, priatelia, kolegovia 
a všetci, ktorí chceli zažiť 
vzrušujúcu atmosféru v prí-
jemnom prostredí mestské-
ho parku. Na začiatku súťaže 
pršalo, čo vyvolalo mierne 
sklamanie. Bežcov to ale ne-
odradilo a aj napriek tomu sa 
na štart postavili. Postupne 
sa počasie umúdrilo a všetci 
si napokon podujatie užili so 
všetkým, čo k tomu patrí.

Po skončení každej ka-
tegórie prebehlo vyhodnote-
nie. Všetci účastníci rodin-
ného behu získali medailu, 
diplom a drobnú odmenu. 
Všetci účastníci hlavného 
behu a hobby behu si taktiež 
odniesli pamätné medaily. 
Prví traja pretekári v každej 
kategórii navyše získali tro-
fej a vecnú cenu. Výsledky 
nájdete na https://vysledky.
sportsoft.cz/sk/zavod/over-
view/7747 

Tento ročník Seredského 

behu opäť ukázal, že spolo-
čenské a športové podujatia 
sú dôležitou súčasťou obyva-
teľov. Verejnosť sa týmto spô-
sobom zapája do spoločných 
aktivít, čo v konečnom dô-
sledku skvalitňuje a zatrak-
tívňuje život v meste. Orga-
nizátori sa už teraz tešia na 
ďalší ročník, kedy si ľudia 
opäť budú môcť vychutnať 
nielen voľný čas s rodinou 
či priateľmi, ale zároveň si aj 
zašportovať.

 Iveta tóthová 

Seredský beh 2023 zvládli športovci aj za dažďa
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v marci 2023
MUDr. Štefan Holeš (1950), 
Peter Kadlec (1954), Pavol 
Vranovič (1957), Miroslav 
Šípoš (1967), František Fran-
ko (1948), Božena Dubovská 
(1946), Antónia Bugárová 
(1932)

v apríli 2023
Ján Tót (1947), Fridrich Vaš-
kovič(1979), Mária Vajdíko-
vá(1928), Karol Fábik (1944), 
Beáta Vladovičová (1967), 
Tibor Galamb(1960), Jozef 

Kuciak (1940), Mária Švor-
cová (1949), Ľubomír Masa-
ryk (1949), Božena Psotko-
vá (1943), Ján Hudec (1956), 
Mária Kuciaková (1938), Ján 
Iskra (1935)

v máji 2023
Anna Mileová (1954), Vero-
nika Molnárová (1954), Jú-
lia Kohútová (1954), Anna 
Pisklová (1944), Magdaléna 
Veselá (1931)
 Česť Ich 
 PaMIatke!

OPUSTILI NÁS:

V piatok 17. marca zomrel 
vo veku 66 rokov zvukár 
a technik Ján Červenka.  
Ako umelecký profesionál, 
zaoberajúci sa spracováva-
ním zvuku, bol neoceniteľ-
ným prínosom pre mnoho 
hudobných projektov. Celý 
jeho život bol spájaný s mu-
zikou. Narodil sa v Seredi do 
hudobnej rodiny. Jeho otec a 
jeho strýko Jaroslav Červen-
ka boli kapelníci v známej 
jazzovej kapele Ali Jazz Band. 
Ján Červenka bol basgitaris-
ta starej zostavy kapely Ven-
til RG a taktiež účinkoval v 
kapele Knock-out spoločne 
s Petrom Hečkom a Júliou 
Hečkovou. Nahral viac ako 
100 platní, postavil základy 

hudobnej produkcie a zvuko-
vého inžinierstva na Sloven-
sku a v Česku v 20. a 21. sto-
ročí. Ján Červenka spolupra-
coval na albumoch skupiny 
Elán, ale aj Metalindy, Roba 
Kazíka, Marcely Laiferovej, 
Laca Lučeniča a mnohých 
ďalších. Bol slovenským zvu-
kovým majstrom a audiovi-
zuálnym technikom. Jeho 
práca bude navždy slúžiť 
ako ukážka špičkovej kvali-
ty zvukového inžinierstva. 
Jednotlivé nahrávky dokázal 
oživiť a zdokonaliť tak, aby 
vytvorili neuveriteľné zvu-
kové zážitky. Jeho prínos pre 
hudobný svet bude navždy 
zapamätaný.

 Smútia za ním aj hudob-

níci, s ktorými spolupraCo-
val. Skupina Metalinda na 
sociálnej sieti vyjadrila nad 
stratou veľký žiaľ slovami: 
„Dnes nás opustil kamarát, 
súputník, Kráľ  Zvuku, Mixu, 
Masteringu, Ján Červenka. 
Pred pár dňami sme spolu 
volali a dnes máme oči pre 
plač. Ďakujeme, že si pri nás 
stál dlhé roky, a za pomoc pri 
našich albumoch.“ 

 Jožo Ráž zo skupiny Elán 
sa vyjadril: „Jano Červenka 
bol vynikajúci odborník, zvu-
kár a technik a okrem toho 
aj obchodník. Veľmi nám po-
máhal svojou činnosťou a je 
nám strašne ľúto za to, čo sa 
stalo.“

 Smútok opísal aj Laco Lu-

čenič: „Zomrel môj kamarát, 
skromný veľmajster štúdio-
vej práce, Janko Červenka, 
ktorého práca bola ako Ro-
lls Royce alebo švajčiarske 
hodinky, na čo sa dá veľmi 
rýchlo zvyknúť… Bol expert 
na štúdiové a hudobné sof-
tvéry aj hardvéry, o ktorých 
hovorieval s úplnou samo-
zrejmosťou. Po každej strán-
ke dobrý človek, na ktorého 
ste sa mohli obrátiť s čímkoľ-
vek... Hovorí sa, že každý je 
nahraditeľný. V prípade Jan-
ka Červenku som však pesi-
mista, nenahradí ho nikto. 
Bol jedinečný človek, majster 
vo svojom odbore.“

 Iveta tóthová 
(foto: fb ján Červenka)

Hudobný svet prišiel o zvukového majstra 
Jána Červenku, rodáka zo Serede

5 | 2023 
ročník XXXIVJediný slovenský 

odborný mesačník 
o histórii 
pre všetkých

Prví na treťom póle: 
Edmund Hillary, 

Tenzing Norgay

Až na vrchol

 sveta
Slováci na najvyššej hore

Horolezec M. R. Štefánik

Zdolanie najťažšej steny

Až na vrchol

 sveta
 Pokušenie menom Everest  

Prví na treťom póle: 
Edmund Hillary, 

Tenzing Norgay

CENA | 3,50 €
PREDPLATITELIA | 2,90 €

ČO NÁJDETE V MÁJOVOM VYDANÍ MAGAZÍNU

• Mount Everest – z neznámej hory sa 
dostal do centra pozornosti 

• Naši horolezci na Evereste: na vrchol 
vystúpili siedmi, vrátili sa piati

• Edmund Hillary a Tenzing Norgay –  
ako sa rodia legendy  

• Juhozápadná stena Everestu alpským 
štýlom 

• M. R. Štefánik na Mont Blancu:  
hrdí naňho bolí Slováci i Maďari 

• Spojenie komunizmu a nacionalizmu?  
Na Slovensku politická tradícia. 

Už  
v predajiUŽ  

V PREDAJI

Už  
v predajiUŽ  

V PREDAJI

MÁJ • 5/2023

Najpredávanejší ženský mesačník 

JAR NA 
TANIERI
Jednoduché 
sezónne 
recepty

Lásky čas  
Doprajte si ho  
s krajšou pleťou,   
so zdravým úsmevom  
aj s novým šatníkom

Heribanové
Každá je iná, no spolu sú rodina

Mama & dcéry

Heribanové
Každá je iná, no spolu sú rodina

Mama & dcéry

CENA 1,50 €

Čo nájdete v májovom vydaní magazínu   
•  Úprimné rozhovory o rodine  

s Alenou Heribanovou a jej dcérami 
Tamarou a Babsy

•  Na každý problém s pleťou existuje riešenie. 
Zaručené tipy k zdravšej pokožke.

•  Skutočný príbeh adoptívnej  
mamy: Cesta k vysnívanej láske.  
A dokonca trojnásobnej.

•  Sezónne dobroty na slano aj na sladko. 
Recepty s bryndzou aj čerešňami.
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PROGRAM KINA NOVA JÚN 2023
www.kinonova.sered.sk

SPIDER-MAN: CEZ 
PARALELNÉ SVETY / 
Spider-Man: Across the 
Spider-Verse / 
1. – 4.6.2023 štvrtok 
17:00 2D SD, štvrtok 
19:30 2D ST, nedeľa 
16:30 2D SD 
Miles Morales sa vracia s 
ďalšou kapitolou oscarovej 
pavúčej ságy. Animák. 
Hrajú: Shameik Moore, 
Hailee Steinfeld, Oscar 
Isaac, Issa Rae, Jake 
Johnson. 
USA, 140 min., SD/ST, MP 
7+, vstupné 6 €

MEGA SUPER / 
Just super / 
2.6.2023 piatok 17:00 2D 
Aká je tvoja 
superschopnosť? Animák. 
NOR, 78 min., SD, MP, 
vstupné 6€

ZODI A TEHU: PRINCOVIA 
PÚŠTE / Zodi & Tehu, 
frères du désert / 
2.-3.6.2023 piatok 21:00 
2D, sobota 19:00 2D 
Veľkolepé dobrodružstvo 
dvoch priateľov. 
FRA, 105 min., SD, MP, 
vstupné 6€

STRAŠIAK / The 
Boogeyman / 
2.-3.-4.6.2023 piatok 
19:00 2D, sobota 21:00 
2D, nedeľa 19:00 2D 
Nepúšťajte ho von. 
Adaptácia hororu 
Stephena Kinga. 
Hrajú: Sophie Thatcher, 
Chris Messina, David 
Dastmalchian, Marin 
Ireland, Vivien Lyra Blair, 
Madison Hu, LisaGay 
Hamilton, Maddie Nichols, 
Han Soto, Daniel Hagen. 
USA, 98 min., ST, MP 15+, 
vstupné 6€

MALÁ MORSKÁ VÍLA / 
Little Mermaid / 
3.6.2023 sobota 16:30 2D 
Nová hraná podoba 
známej disneyovky. 
Hrajú: Halle Bailey, 
Melissa McCarthy, Jacob 
Tremblay, Javier Bardem, 
Daveed Diggs, Awkwafina, 
Jonah Hauer-King, Noma 
Dumezweni, Lorena 
Andrea, Lin-Manuel 
Miranda. 
USA, 120 min., SD, MP, 
vstupné 6€

NOC 12. / La nuit du 12 / 
4.-7.6.2023 nedeľa 21:00 
2D, streda 19:30 2D 
Každý detektív má prípad, 
ktorý ho prenasleduje ... 
krimi. 
Hrajú: Bouli Lanners, 
Anouk Grinberg, Bastien 
Bouillon, Théo Cholbi, 
Pauline Serieys, Alexandre 

Ionescu, Sylvain Baumann. 
FRA, 114 min., ČT, MP 12+, 
vstupné 6€

BRAT A SESTRA / Frère et 
soeur / 
6.6.2023 utorok 19:30 2D 
Príbeh súrodencov, ktorý 
dokonale zachytáva ľudskú 
vášeň, lásku aj nenávisť. 
Hrajú: Marion Cotillard, 
Melvil Poupaud, Golshifteh 
Farahani, Patrick Timsit, 
Benjamin Siksou. 
FRA, 108 min., ČT, MP 15+, 
vstupné 6€

TRANSFORMERS: 
MONŠTRÁ SA 
PREBÚDZUJÚ / 
Transformers: Rise of the 
Beasts / 
8.-9.-10.-11.6.2023 
štvrtok 19:30 2D ST, 
piatok 19:00 3D SD, 
sobota 21:00 2D SD, 
nedeľa 18:30 2D SD 
Keď je osud našej planéty 
ohrozený, je nevyhnutné, 
aby jej Transformeri opäť 
prišli na pomoc. 
Hrajú: Anthony Ramos, 
Dominique Fishback, 
Colman Dingo, Michelle 
Yeoh, Peter Dinklage. 
USA, 120 min., ST/SD, MP 
12+, vstupné 2D 6€,  
3D 7€

MEGA SUPER / 
Just super / 
9.-11.6.2023 piatok 17:00 
2D, nedeľa 16:30 2D 
Aká je tvoja 
superschopnosť? Animák. 
NOR, 78 min., SD, MP, 
vstupné 6€

STRAŠIAK / The 
Boogeyman / 
9.6.2023 piatok 21:30 2D 
Nepúšťajte ho von. 
Adaptácia hororu 
Stephena Kinga. 
Hrajú: Sophie Thatcher, 
Chris Messina, David 
Dastmalchian, Marin 
Ireland, Vivien Lyra Blair, 
Madison Hu, LisaGay 
Hamilton, Maddie Nichols, 
Han Soto, Daniel Hagen. 
USA, 98 min., ST, MP 15+, 
vstupné 6€

TOTO JE MÔJ FOTER / 
About My Father / 
10.-11.6.2023 sobota 
19:00 2D, nedeľa 21:00 
2D 
Rodina je najviac! Aj tá 
najbláznivejšia. 
Hrajú: Robert De Niro, 
Sebastian Maniscalco, Kim 
Cattrall, Leslie Bibb, Anders 
Holm. 
USA, 90 min., ČT, MP 12+, 
vstupné 6€

SPIDER-MAN: CEZ 
PARALELNÉ SVETY / 
Spider-Man: Across the 
Spider-Verse / 

10.6.2023 sobota 16:30 
2D 
Miles Morales sa vracia s 
ďalšou kapitolou oscarovej 
pavúčej ságy. Animák. 
USA, 140 min., SD, MP 7+, 
vstupné 6€

BOMBASTICKÝ JOHAN / 
Alle hater Johan / 
13.6.2023 utorok 19:30 
2D 
Nájsť lásku je nemožné, 
keď vás všetci nenávidia. 
Hrajú: Pål Sverre Hagen, 
Ingrid Bolsø Berdal, Ine 
F. Jansen, Ingunn Beate 
Øyen, Vee Vimolmal, 
Hermann Sabado, 
Paul-Ottar Haga, John 
F. Brungot, Trond-Ove 
Skrødal. 
NOR, 93 min., ČT, MP 15+, 
vstupné 6€

MODRÝ KAFTAN / Le Bleu 
du caftan / 
14.6.2023 streda 19:30 
2D 
Marocký obchodík s 
odevmi je dejiskom 
nečakaného milostného 
trojuholníka v subtílnom 
a krehkom príbehu o 
rôznych podobách lásky 
Hrajú: Lubna Azabal, Saleh 
Bakri, Ayoub Missioui. 
MAR, 118 min., ČT, MP 15+, 
vstupné 6€

FLASH / The Flash / 
15.-16.-17.-18.6.2023 
štvrtok 19:30 2D ST, 
piatok 21:30 2D SD, 
sobota 18:30 2D SD, 
nedeľa 20:30 2D SD 
Flashov pokus o záchranu 
svojej rodiny zmení 
budúcnosť... adaptácia 
slávneho DC komixu. 
Hrajú: Ezra Miller, Sasha 
Calle, Michael Shannon, 
Ron Livingston, Maribel 
Verdú, Kiersey Clemons, 
Antje Traue, Ben Affleck a 
Michael Keaton. 
USA, 120 min., ST/SD, MP 
12+, vstupné 6€

ELEMENTY / Elemental / 
16.-18.6.2023 piatok 
17:00 2D, nedeľa 16:30 
2D 
Animák z mesta živlov, kde 
spolu žijú obyvatelia ohňa, 
vody, zeme a vzduchu. 
USA, 93 min., SD, MP, 
vstupné 6€

TRANSFORMERS: 
MONŠTRÁ SA 
PREBÚDZUJÚ / 
Transformers: Rise of the 
Beasts / 
16.6.2023 piatok 19:00 
3D 
Keď je osud našej planéty 
ohrozený, je nevyhnutné, 
aby jej Transformeri opäť 
prišli na pomoc. 
Hrajú: Anthony Ramos, 
Dominique Fishback, 

Colman Dingo, Michelle 
Yeoh, Peter Dinklage. 
USA, 120 min., SD, MP 12+, 
vstupné 7€

MEGA SUPER / 
Just super / 
17.6.2023 sobota 16:30 
2D 
Aká je tvoja 
superschopnosť? Animák. 
NOR, 78 min., SD, MP, 
vstupné 6€

SMOLU NOSÍŠ TY, 
LÁSKA / Smolu nosíš ty, 
láska / 
17.-18.6.2023 sobota 
21:00 2D, nedeľa 18:30 
2D 
Dať prednosť istote 
a kariére, alebo 
dobrodružstvu a láske? 
Hrajú: Michaela Čobejová, 
Ivan Franěk, Jakub Štáfek, 
Leona Skleničková, Ady 
Hajdu, Marko Igonda, 
Kristína Tormová. 
SVK, 100 min., OR, MP 12+, 
vstupné 6€

AMERICKÁ 
SPRAVODLIVOSŤ / One 
Ranger / 
20.-21.6.2023 utorok 
19:30 2D, streda 19:30 2D 
Texaský ranger 
prenasleduje bankového 
lupiča cez púšť. 
Hrajú: Thomas Jane, John 
Malkovich, Dominique 
Tipper, Patrick Bergin, Nick 
Moran, Dean Jagger. 
USA, 95 min., ČT, MP 15+, 
vstupné 6€

NIČ V ZLOM / 
No hard feelings / 
22.-23.-24.6.2023 štvrtok 
19:30 2D, piatok 19:00 
2D, sobota 21:30 2D 
Komédia s Jennifer 
Lawrence, tak trochu na 
hrane. 
Hrajú: Jennifer Lawrence, 
Andrew Barth Feldman, 
Laura Benanti, Matthew 
Broderick, Natalie Morales. 
USA, 120 min., ST, MP 12+, 
vstupné 6€

ELEMENTY / Elemental / 
23.-25.6.2023 piatok 
17:00 2D, nedeľa 16:30 
2D 
Animák z mesta živlov, kde 
spolu žijú obyvatelia ohňa, 
vody, zeme a vzduchu. 
USA, 93 min., SD, MP, 
vstupné 6€ 

FLASH / The Flash / 
23.-25.6.2023 piatok 
21:00 2D ST, nedeľa 
18:30 2D SD 
Flashov pokus o záchranu 
svojej rodiny zmení 
budúcnosť... adaptácia 
slávneho DC komixu. 
Hrajú: Ezra Miller, Sasha 
Calle, Michael Shannon, 
Ron Livingston, Maribel 

Verdú, Kiersey Clemons, 
Antje Traue, Ben Affleck a 
Michael Keaton. 
USA, 120 min., ST/SD, MP 
12+, vstupné 6€

SPIDER-MAN: CEZ 
PARALELNÉ SVETY / 
Spider-Man: Across the 
Spider-Verse / 
24.6.2023 sobota 16:30 
2D 
Miles Morales sa vracia s 
ďalšou kapitolou oscarovej 
pavúčej ságy. Animák. 
USA, 140 min., SD, MP 7+, 
vstupné 6€

ASTEROID CITY / Asteroid 
City / 
24.-25.6.2023 sobota 
19:00 2D, nedeľa 21:00 
2D 
Nový film Wesa Andersona 
Asteroid City sa odohráva 
vo fiktívnom americkom 
púštnom meste v roku 
1955 
Hrajú: Jason Schwartzman, 
Scarlett Johansson, Tom 
Hanks, Jeffrey Wright, Tilda 
Swinton, Bryan Cranston, 
Edward Norton, 
Adrien Brody, Liev 
Schreiber, Steve Carell, 
Matt Dillon, Willem Dafoe, 
Margot Robbie, Jeff 
Goldblum. 
USA, 120 min., ST, MP 12+, 
vstupné 6€

ON SA BOJÍ / 
Beau Is Afraid / 
27.-28.6.2023 utorok 
19:30 2D, streda 19:30 2D 
Z jeho najtemnejších 
obáv sa stáva najväčšie 
dobrodružstvo s 
Joaquinom Phoenixom. 
Hrajú: Joaquin Phoenix, 
Michael Gandolfini, Parker 
Posey, Amy Ryan, Zoe 
Lister Jones, Nathan Lane, 
Kylie Rogers, Patti LuPone. 
USA, 179 min., ČT, MP 12+, 
vstupné 6€

INDIANA JONES A 
NÁSTROJ OSUDU / 
Indiana Jones and the 
Dial of Destiny / 
29.-30.6.2023 štvrtok 
19:30 2D ST, piatok 19:00 
2D SD 
Harrison Ford sa vracia 
do úlohy legendárneho 
hrdinu Indiana 
Jonesa v záverečnom 
dobrodružstve 
neortodoxného 
archeológa. 
Hrajú: Harrison Ford, 
Phoebe Waller-Bridge, 
Mads Mikkelsen, Antonio 
Banderas, Boyd Holbrook, 
Toby Jones, John 
Rhys-Davies, Thomas 
Kretschmann, Shaunette 
Renée Wilson. 
USA, 142 min., ST/SD, MP 
12+, vstupné 6€

KRAKENTEENA RUBY / 
RUBY GILLMAN, 
TEENAGE KRAKEN / 
30.6.2023 piatok 17:00 
2D 
Teenegerka Ruby zistí, že 
je priamym členom bájnej 
rodiny morských krakenov. 
Animák. 
USA, 120 min., SD, MP 7+, 
vstupné 6€

COOL GIRL / Cool Girl! / 
30.6.2023 piatok 21:30 
2D 
Tri mladé hrdinky, tri veľké 
sny a jedna súťaž, ktorá 
môže všetky tieto sny 
splniť. 
Hrajú: Anna Šulcová, 
Dominique Alagia, Kristal 
Shine, Veronika Bellová, 
Kateřina Brožová, Filip 
Blažek, Sabina Laurinová, 
Jakub Jíra. 
CZE, 97 min., OR, MP 12+, 
vstupné 6€

PRIPRAVUJEME
MISSION IMPOSSIBLE: 

ODPLATA – PRVÁ ČASŤ, 
INSIDIOUS: ČERVENÉ 

DVERE, ŽIVOT PRE 
SAMOUKOV, 

BARBIE, OPPENHEIMER, 
STRAŠIDELNÝ DOM, 
HAROLD A ČERVENÁ 

PASTELKA, 
MEG 2, NIKDY 

NEHOVOR NIKDY, 
NINJA KORYTNAČKY: 
MUTANTSKÝ CHAOS

ZMENA PROGRAMU 
VYHRADENÁ

Predaj a predpredaj 
vstupeniek v pokladni 

kina NOVA
/utorok - štvrtok/:  

15:00 – 19:30
/piatok/:  

15:00 – 21:00
/sobota - nedeľa/: 

16:00 – 20:30
Kontakt: 0650 340 349, 

sicnova@sered.sk.
Program kina, online 

predaj a rezervácie 
vstupeniek na: 

www.kinonova.sered.sk

KINO NOVA – PRVÉ 
LASEROVÉ KINO NA 

SLOVENSKU !

3D SYSTÉM :
OKULIARE SA KUPUJÚ 

NA OPAKOVANÉ 
POUŽITIE V POKLADNI 

KINA, NIE SÚ V 
PRENÁJME V CENE 

VSTUPENKY!

DIGITALIZÁCIU A 
MODERNIZÁCIU 

KINA NOVA SEREĎ 
FINANČNE PODPORIL 

AUDIOVIZUÁLNY FOND

KINO NOVA JE ČLENOM 
EUROPA CINEMA
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Spoplatnený úsek po R1: obchádzka 
7,5 km, 8 minút

Nespoplatnený úsek smer Gáň 
a Veľká Mača: obchádzka: 16,2 km, 17 minút

Najdôležitejšie informácie k uzávere mosta
Po náhlom uzatvorení mosta v Seredi, ktorý spravuje Slovenská správa ciest, rieši mesto znižovanie negatívnych dopadov na svojich obyvateľov. 
Okamžite zaviedlo pre svojich obyvateľov mimoriadnu autobusovú linku, opätovne požiadalo o vyňatie približne dvojkilometrového diaľničného 
úseku Sereď – Dolná Streda zo spoplatneného úseku, požiadalo železnice o udelenie výnimky na umožnenie prechodu cez uzatvorenú železničnú trať 
a primátor rokuje aj so zložkami štátu o možnostiach vytvorenia dočasného premostenia. Sereď zriadila aj samostatnú informačnú webovú stránku 
slúžiacu k informovanosti verejnosti.

Často kladené 
otázky 
Prečo ste sa nepripravili na túto situáciu skôr?
Stav mosta a možnosť jeho zatvorenia mesto komu-
nikovalo už dávnejšie. Primátor zorganizoval verejné 
stretnutie, na ktorom veľmi podrobne informoval o 
možnostiach, aké reálne mesto v tejto situácii má. Se-
reď je v prípade obnovy mosta ponad železnicu „len“ 
dotknutou stranou. Investorom a správcom je Sloven-
ská správa ciest (SSC).

Je na úseku diaľnice Sereď – Dolná Streda potrebná 
diaľničná známka?
Áno. Žiadosti mesta o vyňatie tohto úseku diaľnice zo 
spoplatnených úsekov v minulosti nebolo vyhovené, 
na základe aktuálnej mimoriadnej situácie však mesto 
požiadalo o udelenie výnimky opätovne.

Čo robí mesto pre to, aby SSC považovalo opravu 
mosta za prioritu?
Mesto Sereď je v tomto prípade dotknutou stranou, 
procesy iniciujeme, avšak reálne ich rýchlosť nevieme 
ovplyvniť. Mesto veľmi aktívne urguje SSC, následnosť 
krokov si však musí riadiť samotný investor. Mesto v 
súčasnej dobe rieši najmä kompenzačné opatrenia, 
teda znižovanie negatívnych dopadov tejto situácie na 
život svojich obyvateľov.

Aký je časový harmonogram opravy mosta?
Vyhlásenie verejného obstarávania na zhotoviteľa 
stavebných prác predpokladá investor v roku 2023 a 
začiatok stavebných prác v prvom štvrťroku 2024. In-
formoval o tom hovorca SSC Martin Guzi. Doba násled-
nej realizácie samotnej opravy je ohlásená na približne 
jeden rok.

 Kedy bude vybudovaná lávka pre peších?
Lávka je súčasťou projektu obnovy mosta ponad že-
leznicu, ktorý má v kompetencii jej správca, teda Slo-
venská správa ciest (SSC). Nakoľko sa aktuálne jedná o 
havarijnú situáciu a nie o odstávku mosta v súvislosti 
s jeho obnovou, projektovaná lávka nie je, rovnako ako 
celý projekt obnovy mosta, pripravená k realizácii. Láv-
ka pre peších a cyklistov nebude nutná v prípade, ak 
SSC urgentne zabezpečí podopretie mosta. Most bude 
tým pádom slúži ako dočasná lávka.

sLeDujte  

www.sereDskyMost.sk

Na základe mimoriadnej pre-
hliadky cestného mosta M2437, 
ev. č. 62-13 „Nadjazd nad železnič-
nou traťou“, ktorá bola vykonaná 
11.5.2023 a na základe vyjadrenia 
statika, pristúpila Slovenská sprá-
va ciest k okamžitému uzatvo-
reniu cestného mosta. Prechod 
cez most je zakázaný, hrozí jeho 
samozrútenie! Komunikácia 
ponad železnicu v Seredi bola 

uzavretá o 14.00 hod. pre aký-
koľvek druh dopravy. Vo večer-
ných hodinách osadil správca 
komunikácie betónové zábrany 
na obidve strany mosta. Prvá 
mimoriadna autobusová linka 
zriadená mestom bola vyprave-
ná už o 14.15 hod.  

Na príkaz primátor mesta Sereď  
bola v tento deň vyhlásená mi-
moriadna situácia, ktorá trvá.

Od 12. mája platí výluka vlakovej dopravy na trase 
Sereď – Gáň s náhradnou autobusovou dopravou 
(NAD) medzi stanicami Galanta - Sereď. Odchody a 
príchody všetkých autobusov NAD sú realizované 
v časoch platného cestovného poriadku. Všetky in-
formácie dopravcu k výluke sú dostupné na strán-
ke www.zssk.sk a cestovný poriadok je dostupný 
na vlak.cp.sk.

Statik uzavrel most 
okamžite

Z Galanty 
do Serede jazdia 
náhradné autobusy

Cestovný poriadok posilnená doprava IDC Holding PONDELOK - PIATOK

1 3 5 7 9 11 13 15 17 19 21 Zastávka 2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24

6,15 7,15 8,15 X 10,15 12,15 14,20 16,15 18,15 X 22,15 IDC Holding

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

BM Kávoviny

Cukrovarská ul. (trafika Pluto) 5,20 6,35 7,40 X 9,40 11,40 13,20 15,40 17,40 X X 21,20

Most zo strany Vonkajší rad

BM Kávoviny

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

IDC Holding

V prípade zhustenej premávky môže dôjsť k meškaniu na jednotlivých zastávkach

Cestovný poriadok posilnená doprava IDC Holding SOBOTA - NEDEĽA

1 3 5 7 9 11 13 15 17 19 21 Zastávka 2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24

6,15 7,15 X 9,30 X 12,15 X 16,15 X 20,15 X IDC Holding

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

BM Kávoviny

Cukrovarská ul. (trafika Pluto) X 6,35 X 8,55 X 11,40 X 15,40 X 19,40 X X

Most zo strany Vonkajší rad

BM Kávoviny

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

IDC Holding

Cestovný poriadok posilnená doprava IDC Holding PONDELOK - PIATOK

1 3 5 7 9 11 13 15 17 19 21 Zastávka 2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24

6,15 7,15 8,15 X 10,15 12,15 14,20 16,15 18,15 X 22,15 IDC Holding

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

BM Kávoviny

Cukrovarská ul. (trafika Pluto) 5,20 6,35 7,40 X 9,40 11,40 13,20 15,40 17,40 X X 21,20

Most zo strany Vonkajší rad

BM Kávoviny

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

IDC Holding

V prípade zhustenej premávky môže dôjsť k meškaniu na jednotlivých zastávkach

Cestovný poriadok posilnená doprava IDC Holding SOBOTA - NEDEĽA

1 3 5 7 9 11 13 15 17 19 21 Zastávka 2 4 6 8 10 12 14 16 18 20 22 24

6,15 7,15 X 9,30 X 12,15 X 16,15 X 20,15 X IDC Holding

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

BM Kávoviny

Cukrovarská ul. (trafika Pluto) X 6,35 X 8,55 X 11,40 X 15,40 X 19,40 X X

Most zo strany Vonkajší rad

BM Kávoviny

Pod mostom zo strany Trnavská ul.

IDC Holding

PrIPravILa: Ing. ZuZana sLahuČková


